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Zápisnica 
z 31.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 4. mája 2017 o 1800 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

 

Ing. Pavel Zajac: Dobrý večer, tak, ak dovolíte, začneme, vítam vás na 31. zasadaní obecného 

zastupiteľstva, kde je navrhnutý tento program: 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Voľba hlavného  kontrolóra obce 

6. VZN obce  

7. Majetok obce  

8. Rôzne  

9. Diskusia 

10. Záver 

 

Na začiatku chcem hneď povedať, že volala kandidátka na hlavného kontrolóra pani 

Jančurová, že pred dvadsiatimi minútami vyrazila z Balogu, kde bola tiež na výberovom 

konaní hlavného kontrolóra, kde bolo šesť uchádzačov, počítam, že pokiaľ prejdeme 

uznesenia a tieto veci príde, a ak by neprišla prehodíme niektoré body. Pýtam sa má niekto 

nejaký problém s týmto programom alebo chce niečo doplniť?  

Pavol Šimun – Všeobecne záväzné nariadenia obce – ja som poslal aj pripomienku, ja som to 

pripomienkoval aj minulý rok, že požadujem, aby boli verejne prerokované, na verejnom 

hovore s občanmi, keď mal byť na konci roka verejný hovor s občanmi, ja som ťa osobne 

požiadal tuná a ty si povedal, že program netreba, aby sa to tam predložilo, občanom sa to 

ukázalo a povedalo. Nespravilo sa to, skryli sme sa za zákon,  skryli sme sa za internetovú 

stránku a vec je vybavená,  hotovo, všetko je v súlade so zákonom. Len zasa občan zostal 

hlupákom, lebo občan o ničom nevie. 

Ing. Pavel zajac – Paľo, nehovor občan, kto o ničom nevie? Kto je občan?  

Pavol Šimun –  obyvateľ tejto obce, všetci vedia o tom?  

Ing. Pavel Zajac – kto sa o tom chcel dozvedieť, podľa mňa sa mal, ako dozvedieť, viselo to 

na nástenkách, viselo to na internetovej stránke, kde ešte to máme zavesiť? Ja, na začiatku 

toho verejného hovoru v kine, som toto isté povedal, že zvolávame to hlavne z tohto dôvodu, 

toto a toto sa predkladá, ale nepadla tam jedna jediná otázka k tejto veci, jedna jediná otázka 

tam nepadla, ja ako hovorím, je neviem akože, aký máte s týmto problém, dobre, tak nech sa 

páči, je to vašich rukách. 
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Pavol Šimun – ale, veď práve preto, keď sme to už vtedy chceli, aby sa to spravilo, my 

nemáme tie  podklady, ty ich predsa máš, prečo si ich tam nedoniesol, prečo sme to nedali do 

programu, ty sám si povedal, že to netreba do programu, lebo ja poviem jednoduchú vec, 

ideme odsúhlasiť dnes VZN dodatky k územnému plánu, podľa mňa to dostatočne zasiahne 

do života obce, obce ako celku a občanov, ktorých sa to priamo dotkne. 

Ing. Pavel Zajac – zasa, konkrétne, ktorých, lebo ja ti poviem len jednu vec, ja som tam nedal 

nič iné, do doplnkov som dal len to, čo žiadali občania, ktorých parcely sa riešia, nič iné 

neriešime a riešime veci v čísle jedna, ktoré potrebuje obec riešiť, kameňolom a potrebujem 

vyriešiť nad plavárňou a ostatné veci, ty si mi povedal, aby som zistil, či si to občania zaplatia 

a hotovo. Áno, dodnes všetci povedali, že, ak toto prejde, dodatok č. 1, tak si každý svoju časť 

zaplatí, aby obec neznášala tieto finančné náklady, ktoré skrátka teraz znáša a čo sa týka 

doplnku číslo dva, týka sa dvoch parciel, jednej v Driekyni, ktorú, priznám sa ja ani netuším, 

ktorá to je, je to na tom cípe, priznám sa, bol som tam raz v živote, takže, neviem, aká to je, 

ale nemám problém, ak by sa niekto postavil za, hovorím, ľudia chcú ísť normálnou legálnou 

cestou a teraz, čo ideme riešiť? Máme s tým nejaký problém, však, dobre, nakoniec to 

schvaľujete vlastne vy. Dobre, poviete VZN neschvaľujeme alebo poviete, viete čo, my si ešte 

želáme verejný hovor, tak zvolajte verejný hovor, ale veci, ktoré vyplývajú zo zákona a mali 

byť splnené, boli splnené, potvrdil to aj okresný úrad, ja už neviem. 

Ivan Kováč – o tom verejnom hovore, ten verejný hovor bola prvá vec, ktorá nás napadla, že 

treba verejný hovor, ten hovor sme zvolali kvôli tomu, že Búgelovci si sami spravili dodatok 

k územnému plánu, ty si mal, povedal si, že ich zavoláš na to, aby nám to predstavili, to bola 

vlastne hlavná podmienka toho hovoru, ale nezavolal si ich.  

Ing. Pavel Zajac – ale Ivan, Búgelovci jasne povedali, svoj zámer,  

Ivan Kováč – to ale povedali tebe, Paľo prepáč 

Ing. Pavel Zajac – akože mne  

Ivan Kováč – teraz nejde o to, či Búgelovci, či nie Búgelovci, dohodli sme sa na tom, že ten 

verejný hovor zvoláme k tomu, aby ľudia vedeli, čo tam idú  stavať alebo teda, aké majú 

plány a ty si ich nezavolal, ja som si to overoval, Búgelovci sú tu, takže verejný hovor bol 

zvolaný kvôli tomu 

Ing. Pavel Zajac – ja poviem jednu jedinú vec, ja si osobne myslím, že Búgelovci urobili 

maximálne jednu jedinú férovú vec, že nazvali všetky veci pravými menami  

Ivan Kováč – to súhlasím 

Ing. Pavel Zajac – druhá vec je tá, že teraz, že jediný problém, ktorý je v druhom územnom 

pláne, že je tam napísané modlitebňa?  

Ivan Kováč – nie 

Pavol Šimun – ja s tým mám osobne vyjadrim, ja, keď som sa s pár občanmi rozprával, tak sa 

začudovali, že aká modlitebňa, pozri sa, bude ten verejný hovor, zavolajú sa Búgelovci 

a vysvetlia, o to, o nič iné nejde a ty sa pýtaš, že ktorý občan, pozri sa, mňa zvolili občania za 

to, že mám ich dôveru a ja by som ich nerád sklamal tým, že budem zasa tu len tak hlasovať 

za niečo, potom sa ma občan opýta, za čo si ty hlasoval a ja poviem, za čo mi kázali? Ja sa ťa 

pýtam, kde je občan?  

Ing. Pavel Zajac – v živote som neskĺzol do toho, že ja vám budem rozkazovať, ako máte 

dvíhať ruky, vy to na rozdiel odo mňa robíte, poviete, že ja nemám právo nezdvihnúť alebo 



Strana 3 z 43 
 

nepodpísať, hovorím, ešte raz, je to vo vašej kompetencii, nikto vám nikdy túto kompetenciu 

nezobral, nikto a dnes sa máte vyjadriť k VZN, keď sa vyjadríte spôsobom, že prosím vás, 

poviete, že sa toto dostatočne neprejednalo a chceme zvolať verejný hovor, predsa, verejný 

hovor musíte zvolať vy, tak ho zvolajte 

Ivan Kováč – veď, ale sme ho zvolali s konkrétnymi osobami, len si ich nepozval, opakujem 

sa znova, nechápem, prečo sa musím opakovať 

Pavol Šimun – uzavrime to, ja navrhujem, aby sa tieto dva body vypustili, prijmeme 

uznesenie, že zvoláme verejný hovor, poprosíme Búgelovcov, aby prišli, spravíme to tak, aby 

sa to na najbližšom zastupiteľstve odsúhlasilo, tak isto, najlepšie by bolo, aby prišiel ten, kto 

to spracoval, aby nám to vedel vysvetliť, povedal dačo občanom, keď tam bude päť ľudí aj to 

sú občania, tento krok sme nespravili nič. 

Dagmar Zajacová – ja som teda občan tejto obce, nie raz som to tu počula na zastupiteľstve 

alebo som si čítala uznesenia, že Búgelovci takúto vec majú, je to ich súkromný majetok, je to 

na ich pozemku, ja ako občan tejto obce nemám žiadny problém, je to na ich súkromnom 

pozemku, potom zvolajme, prosím verejný hovor ku každému domu, dobre, potom zvolajme 

ku každému domu, čo si postavia hocikde v dedine  - to je všetko. 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, pán Sedláček 

Ing. Peter Sedláček – neviem, o čom hovoríš Dajka, ale si jeden z vyše 1200 občanov tejto 

obce, to ti nikto neberie, samozrejme, my sme, je to aj na zázname aj v zápisnici, trvali sme na 

tom, aby sa učinilo zákonu zadosť, aby sme každý doplnok k územnému plánu prerokovali 

verejne, na verejnom zhromaždení, tak isto sa to stalo presne, keď sme zvolávali verejný 

hovor, to, že starosta Búgelovcov nepozval, lebo naposledy sme sa dohodli, že netreba to 

dávať do tej pozvánky, do programu, stalo sa to, čo sa stalo, ja som svojho názoru, ako 

tisícdvesto prvý občan hovorím a plus ešte poslanec, že ja, napríklad, mám záujem to 

prerokovať, ty nemáš, ja mám, možno, že takých občanov ako ty je viac, to je dodatok číslo 

dva, dodatok číslo jedna neviem, či ľudia vedia, ale dodatok číslo jedna je riešený vysoko, 

vysoko nad rámec požiadavky, chcem len povedať, že ešte minulé zastupiteľstvo, nie my, na 

podnet pani Majerovej, ktorá si povedala, tak isto ako teraz Búgelovci, že ona si tak isto ten 

dodatok k územnému plánu zaplatí, jednalo sa vlastne o časť hore za Kohútov, vlastne Pod 

dúbravou, to dostal Ing. arch. Paška, ktorý mal za to dostať zaplatené, súkromne od pani 

Majerovej, ktorá bola objednávateľom dodatku k územnému plánu číslo jedna a k tomuto 

dodatku číslo jedna sa nabalil lom, k dodatku číslo jedna sa nabalil Čelienec, k dodatku číslo 

jedna sa nabalilo ihrisko a neviem ešte čo. Ja nemám problém s týmto, ale jednoznačne za 

dodatok číslo jedna  ruku nezdvihnem, pokiaľ ja budem poslancom a za dodatok číslo dva 

zdvihnem ruku, keď dáme zákonu zadosť tým, že zvoláme verejné zhromaždenie v kultúrnom 

dome  - tým som skončil.  

Dagmar Zajacová – ja som na tom verejnom zhromaždení bola a vyjadrila som svoj názor 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, kľud, teraz hlasujeme o programe, vrátime sa úplne na 

začiatok, ideme hlasovať o programe, čiže pán Pavol Šimun navrhol, aby sme toto vyhodili 

z programu, prosím vás, pýtam sa poslancov, kto je za to, aby sa tento bod vypustil 

z programu tejto schôdze? Traja za, kto je proti? Traja, babka ty si čo? Čiže traja sú za, traja 

sú proti a jeden sa zdržal, čiže je bod vypustený, ďakujem pekne, čiže môžeme sa vrátiť späť 

k programu VZN obce vyškrtneme, dobre ďakujem, čiže prečítam znova program:  
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1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Voľba hlavného  kontrolóra obce 

6. Majetok obce  

7. Rôzne  

8. Diskusia 

9. Záver 

Ing. Pavel Zajac – má ešte niekto nejaký doplnok? Kto je za tento program? Všetci, ďakujem. 

Takže prvý bod máme za sebou. Za zapisovateľku teda pani Zuzanu Kútnu, poprosím vyriešiť 

do budúceho zastupiteľstva, aby sme našli zapisovateľku a overovatelia tradične, pán Šimun 

a Peter Sedláček  

Pavol Šimun – mám jeden dotaz, pani Černákovú mám písať ako ospravedlnenú? 

Ing. Pavel Zajac – no, pýtal som sa jej, či príde, neodpovedala mi, neviem ako, asi má 

materské povinnosti, čiže, prosím vás, Paľo skús prečítať uznesenie   

 

Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

UZNESENIE  OcZ 31-1/2017 zo dňa 4.5.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje program obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva      

Chebeňová, Radoslav Sedlák, Proti : -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

UZNESENIE OcZ 31-2/2017 zo dňa 4.5.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

určuje a)p. Zuzanu Kútnu  za zapisovateľku zápisnice b) Ing. Petra Sedláčeka a Pavla Šimuna 

za overovateľov zápisnice 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,  

      Radoslav Sedlák 

Proti : - ,Zdržal sa : -,Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem kto je za? Všetci sú za, ďakujem, sme návrhová komisia, Paľo 

budeš predseda  a členovia Ivan Kováč a Peter Sedláček 

Voľba návrhovej komisie 

UZNESENIE OcZ 31-3/2017 zo dňa 4.5.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

volí návrhovú komisiu v zložení: 

Pavol Šimun                                                                  predseda 

Ing. Peter Sedláček                                                        člen 
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Ivan Kováč                                                                    člen 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva      

Chebeňová, Radoslav Sedlák, Proti : -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Ing. Pavel Zajac – dobre, sme v bode č. 4 - kontrola uznesení, program, zapisovateľka, 

návrhová komisia, obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová konštatuje, že starosta marí výkon 

uznesenia obecného zastupiteľstva č. 28 – 13/2017 zo dňa 17.2.2017 - starosta obce Ing. Pavel 

Zajac porušuje ustanovenia § 13 ods.6 zákona 369/1990 o obecnom zriedení, toto uznesenie 

skončilo na prokuratúre, dobre, obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová berie na vedomie 

správu o plnení uznesení, úprava rozpočtu obce - úprava rozpočtu obce Ľubietová na rok 2017 

v zmysle rozpočtového opatrenia č. 1, upravené v zmysle predneseného návrhu vypustené – 

rekonštrukcia WC na obecnom úrade, dobre, to sa udialo, obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová poveruje starostu predložiť zmluvu na rekonštrukciu WC na hornom poschodí 

a vrátane výkazu výmer s jednotlivými cenovými položkami, prácu a materiál, ktorá bude 

neoddeliteľnou súčasťou zmluvy, odstránenie zmluvy č. 1/2017 s firmou BAUTRADE-IN 

z internetovej stránky obce do 31.3.2017 – toto uznesenie som nepodpísal z dôvodu tej druhej 

časti uznesenia, tým pádom by absolútne zanikol akýkoľvek dôvod zaplatiť tie práce 

Ivan Kováč – môžem k tomuto, čiže, zostávam zamestnanec obce?  

Ing. Pavel zajac – tá zmluva je stále zverejnená  

Ivan Kováč – pýtam sa, som zamestnanec obce? 

Ing. Pavel Zajac – je zverejnená zmluva  

Ivan Kováč – na tej zverejnenej zmluve, ktorú si ty podpísal, som zamestnancom obce  

Ing. Pavel Zajac – nie si zamestnancom obce  

Ivan Kováč – tak, nie je tu nejaký spor, rozpor?  

Ing. Pavel Zajac – Ivan, ešte raz, ak by som tú zmluvu odstránil, tak vznikne spor 

Ivan Kováč – čiže, ešte raz sa pýtam, použijem tvoje slová, som zamestnancom obce?  

Ing. Pavel Zajac – nie si 

Ivan Kováč – ale podľa tej zmluvy som, to je dobre, takže právny rozpor je v čom?  

Ing. Pavel Zajac – právny rozpor je v tom, skrátka, ak tú zmluvu odstránim, tak všetky tie 

práce, ktoré sú vykonané, tak budú na základe čoho vyplatené 

Ivan Kováč – čiže, ak tá zmluva zostáva, tak je platná?  

Ing. Pavel Zajac – no, podľa mňa áno  

Ivan Kováč – aj s tým, že som zamestnanec obce? Tak nejaký platobný výmer alebo nejakú 

zmluvu, niečo, za dva mesiace 

Ing. Pavel Zajac – dobre, dám ti  

Ing. Peter Sedláček – môžem sa teda ešte spýtať aj ja?  

Ing. Pavel zajac – áno, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – to znamená, že, keď sme ťa poverili predložením zmluvy na 

rekonštrukciu WC na hornom poschodí vrátane výkazu výmer, ktorý je neoddeliteľnou 

súčasťou tejto zmluvy, tak toto nám teraz ešte dáš? Teraz alebo kedy?  

Ing. Pavel Zajac – nepodpísal som to uznesenie 

Ing. Pavel Zajac – to znamená, že nebude ani výkaz výmer, to znamená, že 25000 sme 

vyplatili a nikto tu nevie začo 

Ing. Pavel Zajac – akože nikto nevie, za čo  

Ing. Peter Sedláček – nevie sa za čo 

Ing. Pavel Zajac – je to priložené pri faktúre 
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Pavol Šimun - pri faktúre nie je nič priložené, vyžiadal som si ju na finančnej komisii a pri 

faktúre nie je nič priložené, je tam napísané – fakturujeme Vám za vykonané práce 25 068 eur 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ak si dneska zvolíte hlavnú kontrolórku, požiadajte pani hlavnú 

kontrolórku, urobte si s tým, čo chcete 

Pavol Šimun – ešte raz, povedal si, že pri faktúre je výkaz výmer  

Ing. Pavel Zajac – nie, je tam priložený súpis prác, ktoré boli vykonané  

Pavol Šimun – pri tej faktúre minulý týždeň vo štvrtok, keď sme mali finančnú komisiu, 

nebolo nič, čiže to prebehlo tento týždeň?  

Ing. Pavel Zajac – nie, tá faktúra celá zložka bola u mňa  

Pavol Šimun – nemá ju pracovníčka obecného úradu? 

Ing. Pavel Zajac – celá tá zložka je takto u mňa, takto hrubá zložka, ja som si dneska  

Pavol Šimun – pracovníčka obecného úradu, ktorá má na starosti ekonomické veci a uhradila 

sumu  25 068 euro na tvoj pokyn, nemá ani podklad na základe čoho  

Ing. Pavel Zajac – akože nemá podklad, hovorím, že je faktúra, existuje zmluva, existuje 

výkaz výmer, existuje všetko 

Ing. Peter Sedláček – existuje výkaz výmer?  

Ing. Pavel Zajac – áno  

Ing. Peter Sedláček – tak prečo si nám ho nepredložil, chceli sme ho už v januári, prečo si 

nám nepredložil výkaz výmer? Pretože tá istá firma, to znamená Miki Kanďár Bautrade-in, na 

iných prácach s výkazom výmer problém nemá  

Ing. Pavel Zajac – ešte raz hovorím, ten výkaz výmer tam je  

Ing. Peter Sedláček – prečo sme ho nemali predložený 17.1., prečo, o predloženie sme ťa 

žiadali a dodnes ho nemáme  

Ing. Pavel Zajac – ja ti hovorím, že z dôvodu toho druhého bodu – odstránenie zmluvy 

z internetovej stránky obce  

Ing. Peter Sedláček – dobre a ja sa pýtam na tú časť a/,  či nám predložíš dneska výkaz výmer  

Ing. Pavel Zajac – no dneska určite nie, lebo to nemám pripravené  

Pavol Šimun – ak, keď to máš u seba, je to problém?  

Ing. Pavel Zajac – dal som to Monike dneska 

Ivan Kováč – takže to tam nie je 

Ing. Pavel Zajac – a prečo by to tam nemalo byť?  

Ivan Kováč – no lebo vo štvrtok to ešte nebolo, na finančnej komisii 

Ing. Pavel Zajac – hovorím, že som to vrátil, bolo to u mňa na stole, vrátil som to dneska 

Monike  

Ivan Kováč – takže dneska, to snáď nie  

Ing. Pavel Zajac – čo teraz akože riešite, hovorím  

Pavol Šimun – no to je dobré, riešime 25 068 euro, vyplatených  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, nehrajme sa tu na malé deti, ženieme sa do riadnej kucapaci, 

nech sa páči, začnite, lebo hovorím vám, ideme presne ako rok dozadu, tak rieš veci presne 

tak, ako si ich chcel riešiť a ja budem tiež svoje veci riešiť, ako chcem riešiť a poďme na to 

Pavol Šimun – aha, čiže ty si tu jeden orgán, obecné zastupiteľstvo je druhý orgán  

Pavol Šimun – a ty to neuznávaš, že ja som samostatný orgán?  To ty neuznávaš?  

Ing. Peter Sedláček – podriadený obecnému zastupiteľstvu 

Ing. Pavel Zajac –dobre, nechajte tak, opätovne prijmite toto uznesenie, nech sa páči, ideme 

ďalej, no nech sa páči 

Ivan Kováč – dneska som bol len zvedavý na teba, či sa nám vieš pozrieť do očí  

Ing. Pavel Zajac – bez problémov 

Ivan Kováč -  veď vidím 
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Ing. Pavel Zajac – bez problémov, Ivan, ja, nehnevajte sa, ja nos medzi očami nezapriem 

Ivan Kováč – môžem dokončiť, ako viac menej ma to neprekvapilo, len chcem povedať to, že 

sedeli sme na zastupiteľstvách, finančná komisia, kde sme hľadali riešenie s týmito záchodmi, 

alebo teda s tou prvou časťou, ako nechal si nás rozprávať, argumentovali sme ti, ekonómky ti 

argumentovali na finančnej komisii, že ako má vyzerať faktúra, čo teraz tvrdíš, že je iná, 

vtedy ešte nebola, nechal si nás sa o tom baviť, snáď dokopy päť hodín, len si zatajil jednu 

vec, takú dosť vážnu, že už je to zaplatené 

Ing. Pavel zajac – áno 

Ivan Kováč – dobre, lenže ty si, samozrejme, že to nie je dobré, ale ty si nás nechal o tom 

debatovať a hľadať riešenia, vysvetľovať a to nie len nás, zastupiteľstvo, ale aj ľudí, čo tu 

sedeli a sedia a už tá faktúra bola zaplatená, ty nemáš nijaký charakter  

Ing. Pavel Zajac – ja musím dodržiavať aj iné zákony, nie len tvoj 

Ivan Kováč – môj? ja nie som zákon, no dobre, moje zákony, už si mi vysvetlil, že máš svoje 

zákony, pamätám si to zastupiteľstvo 

Ing. Pavel Zajac – Ivan, aj ty máš svoje zákony, hovorím, nech sa páči, urobte s tým, čo 

chcete 

Ivan Kováč – ja teraz hovorím o tvojich vlastnostiach, charakterových  

Ing. Pavel Zajac – tie tvoje sú akože lepšie?  

Ivan Kováč – no som o tom presvedčený  

Ing. Pavel Zajac – v poriadku 

Ivan Kováč – ak pokladáš za normálne, že tam si niečo urobil, čo nás presviedčaš, mlčíš 

o tom a necháš nás o tom debatovať a hľadať riešenia, ak to je tak správne, že to takto má byť, 

podvádzaš nás, to je známa vec, ale toto bola dosť silná káva 

Ing. Pavel Zajac – tu je veľa vecí dosť silná káva, hovorím, že schyľuje sa tu k takej vojne a je 

nevyhnutná, skrátka je nevyhnutná, no bohužiaľ je to tak, lebo, no dobre 

Pavol Šimun – keď si povedal a/ povedz  aj b/ 

Ing. Pavel Zajac – nebudem hovoriť b/, budú to riešiť tie orgány, ktoré to riešiť majú, 

vyriešené, hotovo 

Pavol Šimun – tak povedz, nech vieme 

Ing. Pavel Zajac – pokračujeme v uzneseniach, obecné zastupiteľstvo schvaľuje odkúpenie 

parcely KN C 1560/2 záhrada o výmere 83 m2, vo vlastníctve osôb: Villant Stanislav, 976 55, 

Ľubietová, č. 167, SR, podiel ¼, Majeríková Darina, Ortútska cesta 8, Malachov, PSČ 974 05, 

SR, podiel ¼, Čiefová Oľga, 976 55, Ľubietová, č. 503, SR, podiel ¼, Villant Miroslav, 

Osloboditeľov 19/22, Badín, PSČ 976 32, SR, podiel ¼, za cenu 2,- € za m2, za účelom 

vysporiadania účelovej komunikácie vo vlastníctve obce, pani Čiefová dala žiadosť, že či by 

nemohlo dôjsť k výmene, o tom budeme jednať v majetku obce, schvaľuje pre hlavného 

kontrolóra obce na budúce volebné obdobie pracovný úväzok 0,2 teda pracovný čas 8 hodín 

týždenne, to sa týka vás, schvaľuje voľby hlavného kontrolóra na 4.5.2017 o 18,00 hod. na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva, schvaľuje sadzby poplatkov komunálneho odpadu pre rok 

2017 podľa predloženého návrhu, bolo zapracované, výmery sú vonku, úľavu z poplatkov vo 

výške 30% pre ZŤP na základe predloženia preukazov ZŤP – udialo sa, realizovanie výroby 

kompostérov v zmysle návrhu predsedu komisie životného prostredia, poveruje starostu obce 

vypracovať zmluvu o dielo do 31.3.2017 – poslal som, pre pána Alakšu. Pán Alakša mi dal 

zoznam materiálu, ktorý som zaniesol na pílu, obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje Ivana Debnára za člena komisie životného prostredia, priznám sa, neviem, či bol 

doplnený na internetovej stránke, to neviem. Nech sa páči, pán Sedláček  

Ing. Peter Sedláček – pýtam sa na kompostéry, kedy si zaniesol na pílu, keď hovoríš, že si 

zaniesol rozpis materiálu na pílu 
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Ing. Pavel Zajac – asi pred dvoma týždňami, majú jeden jediný problém a to s hobľovaním 

Ing. Peter Sedláček – v marci, alebo kedy sme sa bavili, že treba to spraviť veľmi rýchlo, 

všetko bolo dohodnuté aj s pani konateľkou a bolo dohodnuté aj s pánom Alakšom, 

samozrejme, nebola podpísaná zmluva, ktorú si nám poslal mailom, ale oddialením vlastne 

obecného zastupiteľstva, malo byť podľa termínu v apríli, vzhľadom na voľbu kontrolóra sa 

to oddialilo na 4.5., povedali sme vtedy, že občania nebudú tie kompostéry potrebovať 

v septembri, októbri teraz ich treba dať. Ja som volal aj pani, ktorá má na starosti separovaný 

zber, že či nám tá firma vie, keď hovorila, že budú spolupracovať s nami ohľadom osvety, 

chcel som od nej letáčik ako kompostovať a čo kompostovať, neozvala sa, ja som poprosil, 

aby sme urobili všetko pre to, aby občania tie kompostéry mali už trebárs tento mesiac, ja 

poprosím, aby sme trošku v liknavosti pohli, aby sme do konca mája občanom tie kompostéry 

rozdelili. 

Ing. Pavel Zajac – Peter, o akej liknavosti hovoríš? Ja sa chcem vyhnúť kauze záchody, keď 

hovoríš, že všetky zmluva musíte odsúhlasiť, ja som vám poslal zmluvu, čakám dneska, že ju 

odsúhlasíte, ja ju môžem zajtra s pánom Alakšom podpísať 

Ing. Peter Sedláček – len s tým rozdielom, že sme povedali, že materiál bude stáť toľkoto, 

práca bude stáť toľkoto, cena celého kompostéra nebude viac ako 33 euro  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, ale sú tam podstatné iné veci, rozprával si sa s pánom Alakšom, 

ja som sa s ním rozprával, oni potrebujú vedieť ten termín, lebo na základe toho musia prijať 

nejakých brigádnikov alebo niečo, hovorím, keď som vám poslal tú zmluvu, ja som ju prešiel 

aj s pánom Alakšom, on mal jedinú výhradu voči tomu a to je termín, skrátka ten termín 

potrebuje vedieť 

Ivan Kováč – to som sa ja s ním o tom rozprával, že ja by som takú zmluvu nepodpísal, 

pretože by sa stalo to, že ju nesplním, veľmi rýchlo,  

Ing. Pavel Zajac – a to je presne o tom Ivan, ja som vám mal predložiť návrh zmluvy, a ak 

chcete, aby tá zmluva vyzerala inak tak si ju upravte  

Ivan Kováč – ja som sa s ním o tom rozprával, zmluvu som s ním prešiel v tomto zmysle, ja 

som iné námietky nemal 

Ing. Pavel Zajac – čiže dohodli  ste sa na nejakom termíne? 

Ivan Kováč – nie, ja som mu povedal, že by som to spravil inak, od toho dňa, kedy on dostane 

materiál, tak ja som povedal, že neviem, či to spravíte za tri týždne, či štyri, či za mesiac, to je 

jedno, ale ja by som teda nepodpísal zmluvu, kde mám pevný termín, deň by mi už vypršal 

a zmluvu by som nedodržal, lebo nemám materiál, tak ja som mu len povedal, že by som to 

napísal inak 

Ing. Pavel Zajac –ale sa mi zdá, že je tam bod, že môžu nastať prekážky z dôvodu materiálu  

Ivan Kováč – v poriadku, dobre,  ja som mu povedal, že ja by som si do zmluvy takto dal, čo 

už spravil on, to je jeho vec 

Ing. Peter Sedláček – keď som sa ja s pánom Alakšom rozprával, nemal absolútne žiadne 

výhrady, čaká na materiál, dobre 

Ing. Pavel Zajac – to je koniec, má ešte niekto nejaké otázky?  

Ing. Peter Sedláček – otázky žiadne, ja sa pýtam v podstate, čo s tými dvoma nepodpísanými 

uzneseniami? Budeme ich prijímať znovu?  

Pavol Šimun – načo, keď to bolo podané na prokuratúru, prvá bude podmienená druhou 

Ing. Pavel Zajac – ak nikto nemá nič, poprosím uznesenie 

 

UZNESENIE OcZ 31-4/2017 zo dňa 4.5.2017Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

berie na vedomie správu o plnení uznesení prednesenú starostom obce 
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Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,  

Radoslav Sedlák, Proti,-, Zdržal sa,-, Nehlasoval,- 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem 

Ing. Pavel Zajac – prišli sme vlastne k bodu, pre ktorý sme preložili zastupiteľstvo na dnes, 

vítam dnes pani magistru Tatianu Jančurovú z Priechodu, ja som informoval, že ste boli aj na 

Balogu, ako vitajte, poprosím vás, aby ste sa predstavili, ja som kompletne poslal vaše 

materiály poslancom a potom sa vlastne môžu pýtať, čiže nech sa páči. 

Mgr. Tatiana Jančurová – skúsim stručne zhrnúť, akú mám doterajšiu prax, vo verejnej správe 

pracujem, pracovala som, keďže teraz som na materskej dovolenke, pätnásť rokov, s tým, že 

som pracovala na rôznych úrovniach správy cez samosprávy, regionálne správy, najviac 

dvanásť rokov a moje skúsenosti, čo sa týka tejto práce ako hlavný kontrolór, obec 

Ladomerská Vieska 0,20 úväzok, tá práca moja vo verejnej správe bola zameraná viac na 

financovanie, rozpočtovanie a ekonomiku, naposledy som robila na ..... agentúre, čo je štátna 

organizácia ministerstva práce a sociálnych vecí a dokonca som .......europrojekt, čiže okrem 

oblasti financovania, rozpočtovania a kontroly mám skúsenosti aj s europrojektami. Čo sa 

týka práce hlavného kontrolóra, tak pre mňa je dôležité, aby si hlavný kontrolór neplietol moc 

a pomoc a pre mňa je dôležitá hlavne slovo odbornosť, pre mňa je to práca pomoci obecného 

zastupiteľstva  a na druhej strane starostovi obce a obecnému úradu a okrem toho, ešte jedno 

vám poviem, je dôležité, čo je napísané v zákone, pre mňa je to hlavne preventívna činnosť 

a poradenstvo, aby sa predchádzalo nejakým konfliktným zisteniam, aby  veci fungovali tak, 

ako majú, aby sa problémy riešili vopred, nie až následne. Momentálne si robím postgraduál 

verejnej politiky a verejnej správy, končím 19. mája, budú skúšky, myslím, že som človek, 

ktorý sa snaží na sebe pracovať a snažím sa veci brať pozitívne a s nadhľadom a to tu bude 

potrebný článok, ako to tu sledujem, takže toľko asi o sebe. Momentálne žijem v Banskej 

Bystrici a myslím si, že je dobre, keď hlavný kontrolór žije mimo obce, takže, jednak je 

nezainteresovaný – nemá žiadne záväzky a pri vykonávaní kontrol bude jednoducho 

objektívny, teda mal by byť hlavne objektívny  

Ing. Pavel Zajac – ja sa iba opýtam, koľko ste robili tú hlavnú kontrolórku? 

Mgr. Tatiana Jančurová – 5 rokov, lebo som išla vlastne na materskú 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, otázky  

Pavol Šimun – ja by som sa opýtal, toho času ste na materskej, keď skončíte materskú, tak 

potom pôjdete naspäť do zamestnania, podľa mňa 

Mgr. Tatiana Jančurová – určite sa do Bratislavy nevrátim a akurát teraz idem z Čierneho 

Balogu, tam bolo šesť prihlásených a tam ma zvolili na 0,4 úväzok  

Pavol Šimun – pýtam sa preto, lebo s predchádzajúcim kontrolórom sme mali – mal 

podnikateľskú a zárobkovú činnosť a bol problém z tejto strany, žeby vlastne toto povolenie 

potreboval, ako hlavný kontrolór dostal od zastupiteľstva súhlas na uvoľnenie podnikania a tú 

sme mu zrušili a mal si vybrať, jasné, že vôbec tu nemá šancu uživiť sa, takže preto sa pýtam, 

že či náhodou neuvažujete nad tým, že nám poviete o dva roky, že chcete súhlas na 

podnikateľskú aktivitu,  

Mgr. Tatiana Jančurová – nie, mám prácu na dve strany, takže nad tým ani neuvažujem  

Ing. Pavel Zajac – ďalšie otázky  

Ing. Peter Sedláček – ja som si to predstavoval trošku ináč, že jednak s otváraním obálok, teda 

s jednou otvorenou obálkou, mali sme ju otvoriť možno tesne pred zastupiteľstvom, dostali 

sme v podstate curikulum vite, všetko, kde ste robili, dva týždne vopred, že ak by boli prišli 
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ešte ďalšie ponuky na obecného kontrolóra, mohla by ste byť teda zvýhodnená, odhliadnuc od 

toho, že ste sa prihlásila jediná, konečne som sa potešil, že podľa toho, čo je tu napísané, 

budeme mať fundovaného obecného kontrolóra, ak teda vás zvolíme a ja teda chcem vyjadriť 

možno nádej takú, že po dvoch rokoch nezdupkáte, ako čo už sa tu stalo a nebudeme sa 

musieť rozlúčiť kvôli takým veciam, ako sme museli s bývalým obecným kontrolórom. Ja 

odhliadnuc od toho, čo som povedal, všetkými dvadsiatimi som za 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, ďalšie otázky, nikto, tak poprosím uznesenie, pani magistra, 

na vás, ja som dal do uznesenia od 5.5., ak s tým máte problém, tak si povedzte od kedy 

Mgr. Tatiana Jančurová – z toho, čo som pochopila, bývalý kontrolór jemu skončilo funkčné 

obdobie......., čiže je to protizákonné už teraz, tak je jedno, či už počkáme alebo nie, ja mám 

19. mája obhajoby tak od 1. júna 

Ing. Pavel Zajac  - tak od 1. júna, tak to prepíšte a poprosím  uznesenie 

 

UZNESENIE OcZ 31-5/2017 zo dňa 04.05. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová volí Mgr. Tatianu Jančurovú za hlavnú kontrolórku 

obce od 01.06. 2017 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,  

Radoslav Sedlák, Proti : - , Zdržal sa : -,Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

 

Ing. Pavel Zajac – kto je za, všetci, ďakujem, pani magistra gratulujem, potom zmluvu 

a ostatné veci 

Mgr. Tatiana Jančurová – ďakujem, dúfam, že vás nesklamem 

Ing. Pavel Zajac – mali ste náročný deň, neviem, či chcete zostať 

Mgr. Tatiana Jančurová – ja sa ospravedlním 

Ing. Pavel Zajac – určite bude ešte v máji jedno zastupiteľstvo, potom vám pošlem pozvánku, 

aj keď ešte nebudete oficiálne, skrátka pozvánku vám pošlem, poprosím vás, napíšte mi vašu 

mailovú adresu, vlastne je v žiadosti, ďakujem, sme v majetku obce – poslal som vám dve 

žiadosti, ktoré boli na rovnaké parcely – pána Janča a pána Repku, ja sa vám pokúsim 

vysvetliť, aký je tam rozdiel, viete všetci, o ktoré parcely sa jedná, hore oproti Dušanovi 

Jančovi s takým orechom. Dušan Jančo tam tú menšiu dlhodobo obrába,  ako záhradku, mapu 

som vám poslal, s tým, že on chce kúpiť obidve, parcelu 623 a 624 a potom je tu pán 

Miroslav Repka, to je asi Borisov syn, a ten by chcel parcelu 623 to je tá väčšia, čo sa 

neobhospodaruje a chcel tam postaviť taký nejaký mobilný dom ako majú Holíkovci na 

záhrade, teda také niečo, takže toto sú dve žiadosti  - nech sa páči, otváram diskusiu 

Dušanova bola prvá žiadosť, majú tam záhradku, nech sa páči 

Pavol Šimun – tak pán Jančo chce teda obidve, hej  

Ing. Pavel Zajac – ja vám poviem tak, že aspoň tam bude poriadok, momentálne máme s tým 

len starosti  

Ing. Peter Sedláček – len predbežný súhlas, nie 

Ing. Pavel Zajac – pravdaže, predbežný súhlas  

Pavol Šimun – znalecký posudok treba spraviť a určí sa cena  

Ing. Pavel Zajac – uznesenie je spravené, ja som len vynechal meno a dolu je, že poverujete 

starostu vypracovaním znaleckého posudku 

Zora Garajová – aké sú to parcely? 
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Ing. Pavel Zajac – 623 a 624, je to parcela medzi štátnou cestou a potokom, hovorím, je to 

svojím spôsobom na vás, ale hovorím, máme s tým akurát starosti, doteraz sa staral Jančo, tá 

druhá parcela 624 tam vlastne rastie ten veľký orech, takže pod tým aj tak nič nerastie  

Ivan Kováč – ako by tam postavil ten príves, ja osobne radšej Jančovi 

Ing. Pavel Zajac -  a to by musel vybavovať všetky prípojky, aby sme to urýchlili, kto je za 

Janča, nech zdvihne ruku dobre, ďakujem spravte uznesenia na Janča, poprosím dopísať 

Pavol Šimun – a on má trvalé bydlisko tu v Ľubietovej? 

Ing. Pavel Zajac – áno, lebo ten nový dom, čo vlastne postavil za Stanom, to má syn, neviem 

ale či Dušan to nevlastní, ale býva tam syn  

 

UZNESENIE OcZ 31-6/2017 zo dňa 04.05. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

predbežne schvaľuje odpredaj parcely KN C 623 záhrada o výmere 279 m2 a KN C 624 

záhrada o výmere 167 m2 pre Dušana Janča, bytom Zábava 462/33A, Ľubietová, poveruje 

starostu obce vypracovaním znaleckého posudku  

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,  

Radoslav Sedlák, Proti : -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Ing. Pavel Zajac – kto je za, všetci, ďakujem, teraz sa dostávam vlastne k tomu uzneseniu, 

ktoré sme riešili minule, to je Oľga Čiefová a traja súrodenci, čím vznikla celá táto situácia  - 

dobre viete, že ten domček na Majerčoku je opustený a ja skrátka tým, že som tam chcel 

upratať, tak som sa pýtal Oľgy, že skrátka, kde mám previezť to drevo, no a Oľga potom 

vlastne prišla s tým, že tam mali záhradku a ukladali si tam drevo, lebo to nemali kde dať, tým 

sa tá cesta, ktorá je tam vytýčená, je to 83 m a či by sa nedala tá záhradka vymeniť. Ja 

prečítam vlastne tú žiadosť – Oľga Čiefová s manželom žiada o výmenu parcely KN C 1560/2 

záhrada o výmere 83 m2, vytvorenej GP 44583486-009/2017, to je vlastne geometrický plán 

tá cesta, ktorá sa vytvorila z Majerčoka, hej, za časť parcely KN E 7079/1 zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 3034 m2 vo vlastníctve obce Ľubietová. Geometrický plán na oddelenie 

cesty zaplatila obec čiže, ak budete s tou výmenou súhlasiť, tak budeme riešiť geometrický 

plán a potom tú výmenu, ak s tým nebudete súhlasiť, tak potom bude platiť to pôvodné 

uznesenie a budeme skrátka riešiť odpredaj, nech sa páči, otváram k tomu diskusiu 

Pavol Šimun – vieme, ktorú parcelu sme im minule odsúhlasili, odpredaj, hej, teda, že ju od 

nich kúpime, teraz ju chcú vymeniť  

Ing. Pavel Zajac – Oľga prišla s tým, lebo ja som ich vyzval a chcel som aj upratať ten 

Majerčok, aby sa aj to drevo odviezlo preč 

Pavol Šimun – ale, v tej parcele, kde by to bolo, lebo v tomto geometráku to nevidno 

Ing. Pavel Zajac – ja to mám, bolo by najlepšie im to neodpredať 

Pavol Šimun – ak nám zahučí voda, budeme mať problém to odstraňovať, vieš dobre, čo sa 

tam raz za čas robí a teraz to bude ich a bude problém 

Ing. Pavel Zajac – hovorím, urobilo sa to preto, lebo tam mali uložené drevo a mali tam 

záhradku 

Pavol Šimun – to mali roky rokúce 

Ing. Pavel Zajac – ja som to preto stadiaľ chcel odviezť, lebo hovorím, to drevo tam aj tak 

zhnije 

Marián Kútik – chcel by som len povedať, že to drevo tam majú pomaly ho vozia na Rôšt, 

a druhá vec je tá, že drevo majú aj v tom závoze, tam je už taký šichtúň zhnitý na polovicu, 
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tam sa môžeš ísť kľudne pozrieť, na pravej strane pod ich záhradou je pätnásť metrov 

zhnitého dreva a ešte stále ho tam ukladajú to nie je správne 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, musíme odpovedať na žiadosť pani Čiefovej s manželom, čiže im 

nejakým spôsobom musíme odpovedať, ja nehovorím teraz, čo je správne a čo je nesprávne, 

ja chcem povedať jednu vec, že doteraz to drevo aj tú záhradku tam mali, momentálne 

súhlasili s odpredajom tej cesty, teraz akonáhle som začal čistiť ten Majerčok, ja som išiel za 

Oľgou, lebo som chcel tatrou z lesov im to previezť na jeden raz a bolo by to tam čisté 

Marián Kútik – čí je to pozemok 

Ing. Pavel Zajac - obecný  

Marián Kútik – Paľo a prečo tam majú drevo?  

Ing. Peter Sedláček – to by bola jedna otázka, je to pozemok obecný, prečo to neriešiš tak, ako 

všetky by si mal riešiť, jednoducho platobným výmerom za užívanie verejného priestranstva, 

to je za prvé, myslím si za druhé, že akékoľvek drevo, ktokoľvek z Ľubietovej má doma toľko 

pľacu, že si to drevo alebo iný stavebný materiál, pokiaľ nemá stavebné povolenie 

samozrejme, má dať na vlastnú parcelu a za tretie – nechcem sa opýtať od augusta 

s kolegyňou Jankou Majerovou sme sa pýtali na vrak konkrétne povyše Korduličov 

Ing. Pavel Zajac – ja som vás aj na zastupiteľstve informoval 

Ing. Peter Sedláček – neinformoval, ešte stále ten vrak je tam a Oľga chce teraz od obce 

kupovať pozemok  

Ing. Pavel Zajac – pozri sa, ja som tam v tom domčeku nežil,  neviem, čo s tým chcú robiť, či 

predávať, skrátka je to tam úzke  

Ing. Peter Sedláček – za domom je záhradka, sú vlastníci nehnuteľnosti  

Ing. Pavel Zajac – tá záhradka im nepatrí  

Ing. Peter Sedláček – sú vlastníkom nehnuteľnosti pri Korduličovcoch  

Ing. Pavel Zajac – toto nie je náš problém, ide o to, či chceme to predať alebo nie, raz sme 

prijali uznesenie, že to odkúpime, Oľga skrátka súhlasila s tým, že to odkúpime, môžeme to 

odkúpiť za 2 € / m2 a teraz prišla s týmto, ja potrebujem na túto žiadosť odpovedať 

  

UZNESENIE OcZ 31-7/2017 zo dňa 04.05. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje zámenu pozemkov v k. ú. Ľubietová parcely KN C 1560/2 záhrada o výmere 83  

m2, vytvorenej GP 44583486-009/2017, vo vlastníctve rodiny Villantovej za časť parcely KN 

E 7079/1 zastavané plochy a nádvoria o výmere 3034 m2 vo vlastníctve obce Ľubietová. 

GP na oddelenie rovnakej výmery zaplatí Oľga Čiefová s manželom. Zámena sa uskutoční za 

účelom vytvorenia účelovej prístupovej komunikácie na priľahlé nehnuteľnosti v súkromnom      

vlastníctve 

Za: - 

Proti: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva     

Chebeňová, Radoslav Sedlák, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie nebolo    prijaté 

 

Ing. Pavel Zajac – kto je za 

Pavol Šimun – teraz, keď nedáme súhlas na túto výmenu, nedajú nám súhlas na odkúpenie tej 

cesty  

Ing. Pavel Zajac – ja sa minimálne pokúsim, aby sa to odpredalo, hej, dobre, kto je za  - nikto, 

kto je proti – všetci, ďakujem 

Ing. Peter Sedláček – všetci proti? 
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Ing. Pavel Zajac – minule mi pán Kováč povedal, aby sme skúsili pohnúť s Kanďárom, tak 

som prichystal zoznam parciel, ktoré Kanďár má a svojim spôsobom som našiel parcelu, 

ktorú by som povedal, že by sme mohli vymeniť za to, sú to parcely 1614/1 a 1614/2, prvá 

parcela je záhrada o výmere 1540 m2, druhá parcela o výmere 314 m2, Ivan, poprosím ťa, ty 

vieš o tom viac, aby ste videli, toto sú naše lesné porasty, toto je okraj a tá parcela je v našom 

poraste, sme na Šajbici, toto je jeden porast a toto je druhý porast, ktorý by sme mohli 

vymeniť  

Ivan Kováč – ty povedz, čo je výhodnejšie pre obec 

Ing. Pavel Zajac – sú to dva pozemky, jeden je trvalý trávny porast a druhý, čo zasahuje do 

lesa, tam sú obidve, toto vám zasahuje do porastu a podľa mňa je to v správe lesov SR, tam 

máte aj ďalšie parcely, ktoré vlastní, tak ak chcete, pozrite si všetky ostané, je tam list 

vlastníctva 

Ing. Peter Sedláček – prečo si nám to neposlal, keď si dneska dokázal poslať Solivajsa 

a neviem ešte koho, prečo si neposlal aj toto  

Ing. Pavel Zajac - ako odložte to na ďalšie zastupiteľstvo, máte tam všetky tie parcely, tak ja 

vám to prefotím  

Pavol Šimun – ja by som navrhol, nehandrkujme sa tu teraz, môže nám to starosta poslať a na 

najbližšom zastupiteľstve nech to poslanci prejdú  

Ing. Pavel Zajac – Solivajsa som vám posielal, Ernest Solivajs s manželkou Katarínou, 

skrátka odpredaj záhradky, ktorú užívam od roku 2005, kedy som nehnuteľnosť kúpil, 

k žiadosti prikladám geometrický plán – totiž on nechce celú tú parcelu, chce len časť 54 m2, 

je to parcela vo vlastníctve obce, môžeme 

Pavol Šimun – ja si osobne myslím, treba mu to predať, čo tam obec bude robiť 

Ing. Pavel Zajac – on si dal zamerať ešte aj pred domom, chce si tam urobiť oplotenie, že mu 

tam strašne fŕkajú kamene, takže chce ešte taký meter, čo má pred oknom, chodník je tam 

široký dosť, chce si tam spraviť plot a bráničku, čiže 17 a 174 m2  

Pavol Šimun – ten múrik, čo je tu zakreslený, je pred domom? 

Ing. Pavel Zajac – chce tam urobiť pletivový plot, je to na našom, ale je tam vymerané 17 m2, 

čo chce odkúpiť, ešte aj toto tam treba dopísať 

Pavol Šimun – všetci ste sa všetko popýtali, viete, za čo idete ruky dvíhať  

Ing. Peter Sedláček – Paľo, počúvaj, 174 štvorcov nie je celá záhrada  

Ing. Pavel Zajac – veď som to hovoril, celú zadnú časť, čo ide k lesu tú nechce lebo je to 

zarastené  

Ing. Peter Sedláček – a už to má oddelené 

Ing. Pavel Zajac – áno on si dal urobiť geometrický plán, môžeme uznesenie 

 

UZNESENIE OcZ 31-8/2017 zo dňa 04.05. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

predbežne schvaľuje odpredaj parcely KN C 989/3 záhrada o výmere 174 m2, KN C 1078/5 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 17 m2 pre Ernesta Solivajsa s manželkou Katarínou, 

obaja trvale bytom J.J. Kmeťa 92/96, Ľubietová 

poveruje starostu obce vypracovaním znaleckého posudku 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,      

Radoslav Sedlák, Proti: -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 
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Ing. Pavel Zajac – kto je za – všetci, ďakujem, Ján Štefanovie, poslal som vám žiadosť aj so 

snímkou, Jano je tu, nech sa páči, ak chceš niečo k tej žiadosti povedať, jedná sa o časť 

Čelienca, to sú parcely o výmere 600 m2 s tým, že celý ten svah je zarastený kríkmi a chce 

celý ten svah, čo sa nekosí strojmi, aby sa to vyčistilo, toto chce do vlastníctva  - nech sa páči, 

otváram k tomuto diskusiu, to je na Dolinku smerom na Slobodné, hej a ešte je tam aj VNka 

v tom svahu  

Ján Štefanovie – vôbec nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – určite vám nepredáme pozemok so sieťou, teraz vlastne elektrikári riešia 

rekonštrukciu tej siete podľa mňa by nebolo dobre, keby to bolo so sieťou, neviem, kde tam 

zasahuje tá sieť, ale zasahuje do tých parciel  

Ján Štefanovie – vôbec nerozumieť 

Pavol Šimun – môžem ťa poprosiť, mohol by si nám to ukázať,  

Bc. Jana Majerová – a vy tam už máte chatu, či  

Ing. Peter Sedláček – takže len tento kopec a po cestu 

- prekrikovanie, nerozumieť 

Pavol Šimun – v uznesení sú dve parcely 

Ing. Pavel Zajac – áno, lebo tam ide nad ním hranica C parciel  

Pavol Šimun – ja sa ťa spýtam, koľko to bude 200 – 300 m2, či ani toľko to nebude 

Ján Štefanovie – tak, ako to zakreslil pán starosta  

Ing. Pavel Zajac – ja osobne by som bol za to, aby sieť zostala na obecnom  

Pavol Šimun – treba nechať aj nejaké ochranné pásmo, aby tam bol prístup, keby dačo  

Ing. Pavel Zajac – VNka stačí po krajoch, aj tak tam treba spraviť geometrický plán  

Ing. Peter Sedláček – prečo sme tam vlastne tie pozemky predávali, na základe čoho  

Ing. Pavel Zajac – na základe zastavovacej štúdie  

Ing. Peter Sedláček – to je ten doplnok č. 1 

Ing. Pavel Zajac – nie, ešte tu treba, ak ideme o tom hlasovať, treba dopísať vyhotovenie 

geometrického plánu, lebo treba vypracovať geometrický plán, to tam treba napísať 

Ivan Kováč – a znalecký posudok bude aký, podľa starých skúseností, pre našich alebo pre 

vašich  

Ján Štefanovie – nerozumieť 

Ivan Kováč – nie, nevieš o čom hovorím 

Ján Štefanovie – ja neviem, ja som tam navrhol cenu, môžeme polemizovať  

Ivan Kováč – nie, ja hovorím o niečom inom, lebo predtým sme mali dva znalecké posudky, 

jeden za 19,80 € a druhý za 2,80 €, tak preto sa pýtam, že či pre vašich alebo pre našich, že 

v ktorej lokalite sa predáva  

Ing. Pavel Zajac – tam bola dohoda, najväčší posudok bol 8 euro a predávalo sa 10 €, prosím 

vás, diskusia alebo ideme uznesenie čítať  

Bc. Jana Majerová – nech sa dohodnú na uznesení 

Ing. Peter Sedláček – no dobre, ale tam je to, či ideme dať robiť znalecký posudok alebo  

Ing. Pavel Zajac – chcete sa Ivan zúčastniť toho vymeriavania? Pýtam sa 

 

UZNESENIE OcZ 31-9/2017 zo dňa 04.05. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

predbežne schvaľuje odpredaj časti parcely KN E 3126 TTP o výmere 23929 m2 a časti 

parcely KN E 3215 TTP o výmere 3023 m2 pre Jána Štefanovie, trvale bytom Vápenica 

571/11, Ľubietová. Poveruje starostu obce vypracovaním znaleckého posudku 

a geometrického plánu 
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Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,      

Radoslav Sedlák, Proti: -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

 

Ing. Pavel Zajac – ešte sa chcem opýtať, Jano ty si zaplatíš geometrický plán 

Ján Štefanovie - zaplatím 

Ing. Pavel Zajac – dobre, kto je za – všetci, ďakujem, dobre, to sú odpredaje, čo sa týka, ja už 

mám poslednú, poslal som vám cenovú ponuku firmy Maro z Martina, nakoľko vyšla výzva 

na budovanie multifunkčných ihrísk, myslím si, že firma Maro, že vybavia tú dotáciu zhruba 

vo výške 35 000 euro plus, videli ste, že vlastne tú cenovú ponuku ihriska bolo 49 000 euro aj 

s DPH a treba tam plus urobiť nejaké stavebné úpravy, lebo sa nám tam to ihrisko 33 x 18 

nezmestí, lebo tam treba vyriešiť roh kolkárni, ďalej, čo mi len tak povedala, že treba určite 

vyvoziť antuku a škváru a urobiť podklad, čiže tieto všetky práce by mala zabezpečiť obec  

Pavol Šimun – sú tam teda ešte plus náklady 

Ing. Pavel Zajac – s tým, že z tých 49 000 euro by išlo asi 35 000 euro z Úradu vlády, takže 

asi toto je  

Ivan Kováč – ja som písal asi štyrom firmám, to len táto jedna odpísala  

Ing. Pavel Zajac – ešte jeden mi volal, pán Maťovčík, ten už dávno sa predstavoval, že robí na 

Úrade vlády a ponúkal mi, ale ten mi zatiaľ poslal takú ponuku, že mám vypracuje projekt za 

1100 euro, nič iné  

Ivan Kováč – ja som povedal, že tam ešte jedno treba, keď sme to zmerali, tak tam treba ešte 

rozšírenie, tam treba v podstate skoro až pod cestu ísť, čiže tam bude treba aj oporný múr  

Bc. Jana Majerová – to som ti aj písala Paľko 

Ivan Kováč – to bude treba určite, bol som to dvakrát merať pre rôzne firmy, takže tam bude 

treba 

Ing. Pavel Zajac – osobne si myslím, že bude treba asi viac ísť, ale dneska potrebujeme 

vedieť, či do toho ideme alebo nie, treba potom podať tú žiadosť do konca mája, a ak treba, 

tak treba  

Ivan Kováč – ja viem, mne to Zdeno hovoril, bude tam toho viac teda 

Ing. Pavel Zajac – treba potom nájsť aj tú rúru, ktorá ide popod to ihrisko a riešiť tie veci, kde 

nám to steká, dneska tu stojí otázka či áno, či nie a svojím spôsobom tým uznesením povieme, 

že prijmeme tú cenovú ponuku a následne sa bude pracovať na ostatných ďalších veciach, 

lebo tam zasa pokiaľ to prejde nejakým výberovým konaním, pokiaľ to prejde ešte 

schválením, tak budeme mať dostatok času na to, aby sme si vyriešili svoje veci 

Ivan Kováč – v tom texte nepíšu, že pripravia aj projekt, nie  

Ing. Pavel Zajac – zabezpečia všetko, s tým, že teda sme sa dohodlo, že teda s tým, že tam to 

ihrisko existuje, tak to spravíme len na ohlásenie stavby a rekonštrukciu, hej  

Ivan Kováč – ale chcem sa spýtať, či ste sa rozprávali o tom, že tam bude treba aj nejaké 

stavebné riešenie, či aj to spravia  

Ing. Pavel Zajac- no priznám sa, podajú veľmi zjednodušenú verziu, ako tie stavebné veci, čo 

sa týka podložia, sa bude musieť urobiť 

Ivan Kováč – no, to som sa chcel spýtať, lebo si myslím, že ten projekt majú spravený pre 

každú obec na Slovensku 

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa máme spraviť 33 x 18 ihrisko 

Ivan Kováč – takže tam ten projekt teda ešte nie je, myslím stavebný  

Ing. Pavel Zajac – určite nie, ale podľa mňa, aj tak by som povedal, celý ten roh je do 25 m2, 

to sa tam bude musieť nejako stavebne vyriešiť  
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Ing. Peter Sedláček – nemáme už vlastne projekty hotové a potom sa za čo zaplatili, veď sme 

platili 2600 euro 

Ing. Pavel Zajac  - veď hovorím, tam išli, boli tam východniari, čo nám sľúbili, že nám 

Ivan Kováč – nasľubovali hory doly  

Ing. Peter Sedláček – to sa len chcem spýtať, čo sa týka 35 000 euro, tá pani vybaví, či nás to 

nebude potom stáť aj ďalších 35 000 euro, čiže vlastne 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, zatiaľ s firmou Maro nemáme žiadnu zmluvu, do zmluvy si 

môžeme dať podmienku, že pokiaľ nebude vybavená dotácia, tak do toho nejdeme, hovorím, 

nemáme čo iné 

Ing. Peter Sedláček – tam je 35 mínus 42 to je 7, plus ešte elektrika nejaká, neviem, to je už 

cez 10 000 euro  

Ing. Pavel Zajac – veď vravím, že nás to bude ešte 35 000 euro stáť  

Pavol Šimun – z našich prostriedkov 

Ing. Pavel Zajac – rátajte okolo 70 tisíc euro, ak dajú 35, tak my budeme musieť dať ešte 

35 000, čiže podľa mňa to bude tak na pol, nech sa páči, diskusia 

Pavol Šimun – za prvé, ako si povedal, treba sa rozhodnúť, čo ideme spraviť, lebo povedali 

sme, že chceme tento rok – do konca volebného obdobia, čiže ešte budúci rok, mileradi by 

sme opravili kultúrny dom a mestský dom, vieme dobre, že to nie sú malé investície, neviem 

ako je projekt na kultúrny dom, na poslednom zastupiteľstve sme sa dohodli, že sa zídeme 

o týždeň o dva a že sa o tom porozprávame a neporozprávali sme sa, no ide o to, aby sme mali 

toľko finančných zdrojov a za druhé, ja stále hovorím, s ihriskom nemám problém, ale tvrdím 

jednu vec, už tam niekoľko x- partií, čo si ja pamätám, ktoré tam prišli, iniciatívne spravili 

kontrolu, preinvestovalo sa kopec obecných peňazí verím, že tam boli aj súkromné peniaze 

niekedy, aby to spravili a vždy sa našla partia nadšencov, ktorá to spravila a potom sa našla 

partia nadšencov, ktorá to zničila, čiže, ak chceme sumu 70 tisíc euro na ihrisko vybaviť, ja 

proti tomu nič nemám, ale ja sa pýtam, kto sa bude o to ihrisko starať, kto ho bude mať na 

starosti, aby vydržalo aspoň päť rokov, lebo ja som to už niekoľkokrát povedal, chodím po 

Slovensku a vidím, čo dostali obce ihriská od pána Fica 80 % je zdevastovaných, na 80 % 

ihrísk sa už nedá hrať  

Ing. Pavel Zajac – ja s tebou nesúhlasím, lebo ja viem Staré Hory, Riečka tie ihriská sú super 

Pavol Šimun – čiže, ak toto vymyslíme, ja nemám problém zodvihnúť ruku za to. Ale pokiaľ 

to nevymyslíme, spravíme niečo za 70 tisíc a o tri roky to bude zdevastované?  

Ivan Kováč – ono to záleží hlavne od tej partie tých ľudí, lebo antukové ihrisko je náročné na 

údržbu, keď sa tam hralo, tak sa to najmenej päť rokov udržiavalo, lenže tá jedna generácia 

skončila a druhá neprišla, je pravda, že je to riadny test udržiavať antukové ihrisko, ale aj to 

sa dá, tento umelý trávnik bude oveľa jednoduchšia údržba, a tak si myslím, že by to mohlo 

vydržať dlhšie, ale záleží to od tých ľudí, ktorí tam budú chodiť a ten človek, neviem, či vieš, 

že pán Slávik končí, ten chce ísť už do dôchodku, to bude ďalší problém, lebo  - nám to vraví 

už dlhšie, no dobre, ale len chcem povedať, že zasa budeme musieť niekoho hľadať, ja som 

len zhrnul tie veci 

Ing. Pavel Zajac – ja osobne si myslím, že toto ihrisko budú využívať ešte aj ako futbalové 

ihrisko, to je môj osobný názor, že ako chodíte do telocvične, tak budete chodiť na ihrisko 

Ivan Kováč – ja si tiež myslím, že radšej von ako dnu 

Ing. Pavel Zajac – ja osobne si myslím, že ako využitie toho ihriska by bolo, druhá vec je tá 

starostlivosť, no, ako berte to tak, že berieme na seba starosť na minimálne päť rokov, aby 

bolo ihrisko v dobrom stave, druhá vec – poviem to ináč, ak by sme dávali ihrisko do 

prenájmu, ako dávame bowling, tak to ihrisko by sme mali šupnúť, nech sa o to stará 

Ivan Kováč – všetci to sľúbili 
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Ing. Pavel Zajac – ja si myslím, že nič ideálnejšie neexistuje, má vonku ihrisko, partia chlapov 

si ide zahrať futbal a potom ide na pivo, je to úplne normálna vec 

Ivan Kováč – toto ihrisko, keď sa k nemu ešte vrátim, je vhodné aj na zimnú prevádzku, nie  

Ing. Pavel Zajac – áno, dá sa urobiť aj ľad 

Pavol Šimun – písal som mail a pani odpísala, že tam nie je problém, že sa tam môže 

normálne robiť ľad, no ja som zvedavý, keď sa to bude lepiť, keď sa to podlepí, tak, ale 

napísali, že áno 

Ivan Kováč – ja som len chcel povedať, že tie výdavky, čo nás čakajú, je ešte obecný úrad, to 

podrezávanie 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja vám poviem, hovorím, výzva by mala byť k 31.máju a k tomu 

budeme musieť určite zvolať zastupiteľstvo, lebo k tomu bude treba uznesenie OcZ, ja 

nemám problém, aby som vám ukázal, čo je vlastne urobené, ale momentálne je vyriešené iba 

zateplenie plus podrezanie tej starej budovy, dá sa ísť aj z toho európskeho fondu aj to 

podrezanie budovy, čiže to podrezanie bude oprávnený výdavok, priznám sa, že som nevidel 

ešte rozpočet, spolufinancovanie je tam 5 percent, viem, že tam bol problém s názvom, lebo 

na kultúrne domy v tej výzve nie sú, takže, akože museli zmeniť názov, budeme to musieť 

zmeniť aj na katastri, ale o tom by som vás ešte poinformoval, k tomu sa môžeme stretnúť, to 

sú veci, čo sa týka toho, no ale vráťme sa k ihrisku  

Pavol Šimun – teraz po zastupiteľstve tu môžeme zostať 

Ján Štefanovie – môj taký návrh k ihrisku, skôr taká utópia, neviem, či by sa našli 

v Ľubietovej pozemky na stavbu mobilného domu, pozemky pre mladé rodiny, žeby sa tie 

pozemky odpredali, jasne, že nie po nejakých uličkách, že fakt by sa spravil nejaký územný 

plán, že sa nájde desať parciel, predajme ich, pre občanov Ľubietovej a ostala by tam voľná už 

tá hala, zastrešená klasicky, pokiaľ by to bolo uzavreté ako celok, ako v Ľupči, to by bolo 

ideálne  

Ivan Kováč – tam je hrozne málo miesta, len toto ihrisko, to je na centimetre 

Ján Štefanovie – to je získanie finančných zdrojov pre vás, pre poslancov 

Ing. Pavel Zajac – ja, ak môžem k tomu len jedno povedať, že som dostal echo, že Ľupča sa 

chce zbaviť tej nafukovacej haly, hej, lebo, že idú stavať nejakú drevo halu, ale hovorím, že 

som zvedavý, ako to tam vlastne dopadne a priznám sa, že ak, tak potom ísť takýmto nejakým 

štýlom, ale je to, ešte nemáme ihrisko,  

Ivan Kováč – ale to ihrisko, ploty musia ísť až po oporný múr, tam sú len centimetre   

Ing. Pavel Zajac – a to je to menšie ihrisko  

Ján Štefanovie  - ale ten pozemok  by sa predal  

Pavol Šimun – ja sa spýtam a do toho boku pod tú cestu keby sme sa mohli zahryznúť, koľko 

by sme mohli - dva metre 

Ivan Kováč – tá cesta, keď si zoberieš, že ten oporný múr nebude mať ani 60 centimetrov, tak 

budeme úplne v ceste 

Ing. Pavel Zajac – ja som meral zhruba od plota po plot a nameral som na mape tuto 

a nameral som 16,30 metrov 

Ivan Kováč – je to naozaj natesno 

Pavol Šimun – to je k ceste k Tokárovej záhrade, ale ja som myslel dĺžku 30 metrov  

Ing. Pavel Zajac – ešte sa dá asi dva metre z toho ihriska, to je asi 35 alebo 36 metrov 

Ivan Kováč – to je celé na hrane, to je  

Ing. Pavel Zajac – je to o fúz, keby sa spravilo opačne, že by sa zahryzlo do toho horného 

svahu, že by sa to posunulo o tie, treba to vymerať, ale tam by sa išlo po ten stĺp, tak, že by sa 

celý tento výkroj nemusel vôbec riešiť  

Ivan Kováč – dobre na dĺžku, ale to je šírka 
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Ing. Pavel Zajac – Ivan, keby sme sa zahryzli do toho horného svahu, tak možno, že ten 

výkroj  by tam stačil meter, ale treba to vymerať  

Ivan Kováč – ale stále sme  

Pavol Šimun – a tam by sa to nedalo potom poriešiť z toho pod cestou, čo sa chce robiť ku 

kolkárni 

Ing. Pavel Zajac – priznám sa, že jeden projekt mám, ale musím sa pozrieť, či tá cesta rieši 

oporný múr, neviem, tento to určite nerieši, viem, že rieši oporné múry z tej hornej strany, ale 

či rieši aj tento oporný múr, neviem 

Mgr. Eva Chebeňová – ten oporný múr by ale bolo treba 

Pavol Šimun – to musíme do konca mája vybaviť aj stavebné povolenie? 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, nepôjdeme cez stavebné povolenie  

Ivan Kováč – ale, ak to chceme, je treba začať konať  

Ing. Pavel Zajac – hovorím, je veľká výhoda, že tam to ihrisko je, zo stavebnej časti, je to 

obecný pozemok, nie je problém,  

Pavol Šimun – a realizácia by pripadala do úvahy 

Ing. Pavel Zajac – musia to schváliť, povedané bolo, že rozhodnú do troch mesiacov alebo 

koncom roka, potom, pokým sa ešte rozdelia, môže byť rok a pol, ak ste dneska videli 

situáciu, že z eurofondov sme vyčerpali v polovičke programového obdobia len 4,7 percenta, 

čiže hovorím, nie sú to eurofondy, je to z Úradu vlády, administratíva by mala byť 

jednoduchšia, ale ako základné veci sa musia vyriešiť  

Ivan Kováč – ale, čo sa mňa týka, ja som za toto multifunkčné ihrisko, je dobre, že sú peniaze 

radšej ako veľké ihrisko 

Ing. Pavel Zajac –ja toto tvrdím už päť rokov, osobne tvrdím, že s odretými ušami by sme 

mali tých 35 tisíc nájsť, hovorím bude to chcieť stavebné úpravy, rátajte s tým, že to bude 

35 000 euro, 50 na 50 

Ivan Kováč – keď, teda, neviem, ako sa rozhodneme, ale geodet sem chodí často, vie to lepšie 

zamerať, má na to stroje, či sa nám to tam vlastne zmestí, teda umiestnenie 

Ing. Pavel Zajac – nie je problém, ale hovorím, tam je ešte jeden veľký problém a ten problém 

sa bude musieť ešte nejakým spôsobom vyriešiť a to je to, že vlastne tie prívalové dažde, 

všetko to tečie dolu a to sa bude musieť vyriešiť, tam sa ten oporný múr bude musieť zvýšiť  

a nejaká šachta spraviť a šachta bude musieť byť s nejakým odkalovačom, kde sa zachytí ten 

štrk a aby to netieklo dole, lebo, keď sme naposledy riadili to ihrisko, tam bolo desať 

centimetrov štrku 

Ivan Kováč – to sme v tom kúte vždy riadili 

Pavol Šimun – a tento problém tiež neriešila tá cesta  

Ing. Pavel Zajac – Paľo, všetko vyrieši cesta, lebo tam sa to vyspáduje celé do záhrad 

a nevznikne tam ten ............. 

Pavol Šimun – tam je aj kanalizácia, aj všetko naprojektované v tej ceste 

Ing. Pavel Zajac – je, na účtoch máme 380 tisíc  

Pavol Šimun – to vieme, ale musíme si rozdeliť peniaze, tak musíme si odsúhlasiť záverečný 

účet, prerozdeliť prebytok a môžeme robiť 

Ing. Pavel Zajac – väčšinou, keď si zoberieš, Úrad vlády dáva peniaze, tak musia byť 

zúčtované do 31.12.  

Pavol Šimun – ináč, tá pani odpísala, že to sú peniaze z Úradu vlády, sú to peniaze na tento 

rok a budú sa musieť minút tento rok a budúci rok nebudú, preto rozmýšľam, že aby sme to 

pripravili, nieže povedia nám v septembri, že rozhodli a potom príde jeseň, nevieme aká  

Ing. Pavel Zajac – ja by som tú podmienku tam dal, tam treba len vybrať firmu a tá to 

následne zrealizuje, ja beriem, že v septembri majú najviac roboty, ale ja by som do toho 
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nešiel pokiaľ nebude táto informácia, lebo potom to zaplatíme celé sami alebo dobre, poviete, 

že dáme 70 tisíc  

Pavol Šimun – ale, pozri sa, tá voda to tam zaplavuje, čiže je to len na nás, ako rozhodneme, 

to ihrisko chceme, či už bude také alebo onaké, treba to vyriešiť, ľudia hore chcú cestu, tak 

riešme to tou cestou, keď prerozdelíme peniaze, tak, nie spravme cestu a spravme aj ten 

oporný múr, aby to bolo pripravené tak, keď povedia, že nám to odsúhlasili, lebo čo si 

povedal aj tie vedľajšie práce, to tam treba spraviť a bude ich treba spraviť tak, či tak, ak tam 

chceme to ihrisko  

Ivan Kováč – to je pravda, budú tam stroje, technika  

Pavol Šimun – tak to spravme, pripravme a prídu a položia to a už nebudeme v panike a strese 

a vyriešime problém na Močilí a vyriešime problém aj zaplavovaniam kolkárne a ihriska  

Ing. Peter Sedláček – ja osobne si to neviem predstaviť, tá cesta je tam dosť úzka, že by tá 

cesta tam mala zostať, musí tam zostať, myslím cestu popri Tokárovi, keď z toho ešte 

zoberieme kus cesty 

Bc. Jama Majerová – nemôžeme z tej cesty zobrať 

Ivan Kováč – z boku, tú cestu len oprieme o ten múr 

Ing. Peter Sedláček – teraz, keď je tam výstavba a chodia ľudia aj ťažké autá a neviem čo, tak 

ja neviem, to musí byť oporný múr jak hovädo 

Ing. Pavel Zajac – všetky stavebné stroje musia 

Ján Štefanovie – a čo by sa stalo, keby sa tam dal zákaz vjazdu, chodilo by sa len po kolkáreň 

Ing. Pavel Zajac – určite budú protestovať Močilani, lebo tá cesta je praktická vec, tam je 

strmý svah  a v zime nemusí byť posypaný, musí ísť buď cez Močilie alebo 

Ján Štefanovie – ale veď sa chodí sypať 

Ing. Pavel Zajac – ja netvrdím, že sa nechodí, ale minimálne títo budú protestovať, lebo im 

zoberieš jednu možnosť prístupu domov 

Ing. Peter Sedláček – tá cesta by tam mala zostať, lebo ak sa má tá cesta tam spraviť uzávera, 

tak nebudú vlastníci radi, že im zoberieš kus z plota dačo 

Pavol Šimun – presne toto som chcel povedať a keby sme dali oporný múr na šírku cesty, to 

nám potom bude málo, budeme sa vedieť s vlastníkmi tých pozemkov dohodnúť, aby nám 

meter alebo dva odpredali pod cestu? 

Ing. Pavel Zajac – Paľo, takto by som to povedal, je málo pravdepodobné, že tam bude nejaká 

výstavba, málo pravdepodobné, zoberte si, že prístup je z hornej cesty, ktorá má je 

naprojektovaná na 5,5 – 6 metrov, tá horná cesta, tá, ktorá je na Močilie, hej 6 metrov, táto 

cesta je naozaj len pomocná, a ďalšia vec, keď si staneš tam na tú križovatku a vidíš, že či tam 

niekto ide, dodnes sa tam vyhýbajú bez problémov, aj tak je tam zákaz vjazdu nákladným 

autám – hotovo, vyriešené, osobné autá tadiaľ prejdú nákladné majú kade, podľa mňa tá cesta, 

nie je potrebné, širšia tam, nie je tam potrebné širšia cesta  

Ing. Peter Sedláček – k tomu som sa vyjadroval, nechať ju len pre osobné autá a nákladné 

autá, väčšie autá  

Ján Štefanovie – chcel by som sa ešte poslancov opýtať, ale, chcel by som tým občanom, čo 

bývajú na Močilí poďakovať aj v mojom mene, že spravili tú cestu,......... napríklad Karol 

Straka majú cestu vyštrkovanú svojpomocne, cestu nespravilo minimálne dvadsať rokov 

žiadne zastupiteľstvo,... tá cesta je rozbitá, nechodia čistiť odrážky akože z lesov, keď sa robí 

nejaký projekt ...........nechcem ja cestu k domu...hlavne križovatku nejakým iným spôsobom, 

dneska je tam .......to drevo, ktoré som žiadal už na minulom zastupiteľstve, do dneska to 

drevo tam je, to drevo už padlo na cestu neviem, koho to drevo je, ale bratislaváci vyrezali 

smreky, dali ich na križovatku, nachystali ich na tú štiepku  

Ing. Pavel Zajac – stále neviem o čom je reč 
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Ján Štefanovie – o Vápenici, tam rovno ako má z Bratislavy tú chatku, ako je križovatka a tá 

cesta, tak nad tou križovatkou je rovno drevo zhodené, tam to mal dakedy súkromný vlastník 

tú parcelu 

Ing. Pavel Zajac – ale to spravil ten  Motýľ, či ako sa volá?  

Ján Štefanovie – tí, čo to vypilovali  

Bc. Jana Majerová – naši? 

Ján Štefanovie – položili to do mojej križovatky, tam bol majiteľ, ale teraz neviem, či to už 

neprešlo na lesy, tá parcela taká strmá, teraz počúvam, že sa bude rekonštruovať cesta, či 

s tým môžu počítať aj obyvatelia iných častí obce 

Ing. Pavel Zajac – tak ako ja ti poviem že, napríklad ako, čo si hovoril Karol Straka, ja 

beriem, že je tam asfaltka potiahnutá  

Ján Štefanovie – sú tam tak isto súkromné záhrady a obec sa stará o cestu, ja si myslím, že 

....súkromné pozemky 

Bc. Jana Majerová – my sa staráme o túto cestu 

Ing. Pavel Zajac – staráme sa o všetky cesty, v katastri obce Ľubietová sa o cesty starajú len 

dve organizácie obec Ľubietová a obec Strelníky, nikto iný sa o cesty nestará  

Ivan Kováč – vráťme sa okolo ihriska  

Ján Štefanovie – keď už sa spravil nejaký projekt tak by sa dalo myslieť aj na iné veci  

Ivan Kováč – Močilie riešime už tri roky 

Pavol Šimun – preto sa my chceme s ľuďmi rozprávať   

Ivan Kováč – ako s tým ihriskom, teda  

Ing. Pavel Zajac – ja neviem, treba rozhodnúť 

Ivan Kováč – ale, tak či tak, by sme to mohli s tou cestou vyriešiť 

Ing. Pavel Zajac – Ivan, ešte raz hovorím, tie peniaze na účtoch sú, ale musíte rozhodnúť, či 

sa ide niečo robiť alebo sa nejde robiť, toto rozhodnutie je skutočne na vás, hovorím tuto je 

jedinečná možnosť získať polovicu peňazí na to ihrisko, ako by som povedal, je celkom 

reálna tá možnosť, ja nehovorím, môže sa stať, že to nevyjde, ale tá možnosť je celkom 

reálna, hovorím, to isté je reálne aj prístavba tej hasične, lebo hovorím, musíme sa dohodnúť 

ako a či chceme a to je presne o tom, o ničom inom to nie je, buď chceme a budeme riešiť 

problémy alebo nechceme a potom sa to nedá spraviť a tým je to vyriešené, vždy tam 

vyskočia problémy a to si povedzme otvorene, vždy tam bude nejaký problém, ale tu ide o to, 

že, či chceme ten problém riešiť a zaplatíme ho, lebo vždy to je o peniazoch, o ničom inom to 

nie je 

Mgr. Eva Chebeňová – veď to ihrisko bude aj pre školu, pre deti 

Pavol Šimun – aby ste mali o čom rozmýšľať, ja vám prečítam uznesenie, že ako znie, dobre, 

aby sme neodchádzali od merita veci 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje cenovú ponuku f. MARO s.r.o. Martin na 

vybudovanie multifunkčného ihriska na bowlingu Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

Schvaľuje prefinancovanie zemných a prípravných prác a poveruje stavebnú komisiu 

vybratím dodávateľa na tieto práce    

Ing. Pavel Zajac – no tie zemné práce, preto to potrebujeme, to je presne ako s tým 

podrezaním, podrezať ide firma Grizzly a čo ďalej, veď ja potrebujem, aby sa s tým niečo 

urobilo, veď predsa nedám rozbiť celú budovu a potom to bude stáť dva roky    

Pavol Šimun – nie, to určite nie   

Ing. Pavel Zajac – toto je presne tá druhá časť, to je v tej druhej časti, čo odhadujem na 30 

tisíc  

Pavol Šimun – ale aj s tou druhou časťou, so všetkým  

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa áno  
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Ivan Kováč  - no lenže nevieme sumu, schvaľujeme peniaze a nevieme koľko, to je také 

Ing. Pavel Zajac – no, ale Ivan, ja hovorím, mňa tlačí čas    

Ivan Kováč – ja rozumiem, také uznesenie je veľmi 

Ing. Pavel Zajac – ale Ivan, tam je to zasa o tom, presne to, čo ste povedali, to ihrisko sa dá 

posunúť na tú stranu, na tú stranu, ako vieme, že vzadu budeme stavať štvormetrový oporný 

múr, tak štvormetrový múr bude inej ceny ako metrový – toto ja naozaj neviem 

Ivan Kováč – preto som povedal, dajme to zamerať 

Ing. Pavel Zajac – toto nám nevyrieši nič  

Ivan Kováč – niekto tam musí ísť s ním, ihrisko s takýmito rozmermi, veď nejakú stavebnú 

prípravu majú, vedia rozmery, čo bolo a Valentíny má, tu je cesta, vytýčime od tej cesty 80 

centimetrov na múr budúci, tak nech vykolíkuje ten obdĺžnik, kde sa ihrisko vmestí, aby ho 

táto firma mohla vybudovať, to som len povedal a požadujeme vyriešiť, či budeme stavať 

jeden oporný múr pozdĺž cesty a ešte jeden zhora a budeme vedieť, kde sa nám to ihrisko 

vmestí a akú stavebnú prípravu okolo neho budeme potrebovať 

Mgr. Eva Chebeňová – to nevieme aj sami 

Pavol Šimun – v júni budeme schvaľovať záverečný účet, budeme vedieť, koľko máme 

peniažkov a predpokladám, že by sme mohli pripraviť toto, aby sa veci mohlo pohnúť 

dopredu a robiť to, čo chceme, keby sme teraz neschválili prefinancovanie zemných 

a prípravných prác, ale poverili stavebnú komisiu zistením a nájdením dodávateľa  

Ing. Pavel Zajac – je to vaše uznesenie, opravte ho tak  

Pavol Šimun – nech stavebná komisia pripraví a povie a potom odsúhlasíme konkrétnu sumu  

Bc. Jana Majerová -  tu sú ale zasa šibeničné termíny  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja potrebujem zajtra zavolať Gálovej – prijali sme vašu ponuku, 

prosím vás, vypracujte nám projekt na multifunkčné ihrisko 

Pavol Šimun – pozrime sa na to ináč, chceme to ihrisko 

Mgr. Eva Chebeňová – áno 

Pavol Šimun – chceme, keď nám dotáciu nedajú, ale my si toto všetko spravíme, aby nám tá 

voda tam nerezala a oporné múry, tak možno pošanujeme peniaze a kúpime si ho za svoje 

Mgr. Eva Chebeňová – ale veď  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, tak upravte uznesenie, nech môžeme hlasovať, prepáčte, že vás 

ideme ešte rušiť, len mi povedzte, vyriešime ohlásenie stavebných úprav, stavebný úrad 

Brusno, ale tam nebudeme riešiť zemné práce, iba vyriešime ohlásenie stavebných úprav 

ihriska, nič iné zatiaľ riešiť nebudem, dobre, aby bolo jasné, dobre, čítaj  

 

UZNESENIE OcZ 31-10/2017 zo dňa 04.05. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje cenovú ponuku f. MARO s.r.o. Martin na vybudovanie multifunkčného ihriska na 

bowlingu Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová poveruje stavebnú komisiu vybratím 

dodávateľa územných a prípravných prác a ich ocenenie pre ihrisko    

 

Ing. Pavel Zajac – prepáčte, nechcem do toho rýpať, len jednu vec, ak sa riešia takéto financie 

z Úradu vlády, zvyčajne to uznesenie musí znieť – schvaľuje 5 % spoluúčasť a urobenie 

prípravných prác, takto by asi malo to uznesenie znieť, nehovorím, že tam musí byť suma, ale 

skrátka, mali by sme sa zaviazať, skrátka viete, vždy pri týchto projektoch je obecné 

zastupiteľstvo a ešte neviem, či by tam nemalo byť aj to, že udržíme ten projekt päť rokov 

Ivan Kováč – no, musíš si naformulovať, musíš presne zistiť, ako má znieť to uznesenie, ak 

tam záleží na slovíčku 
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Ing. Pavel Zajac – no nevadí, no dobre, schváľme teda toto 

Pavol Šimun – nech povedia, čo tam má byť 

Ing. Pavel Zajac – dobre,  

Ing. Peter Sedláček – 5 % spoluúčasť je nezmysel, pretože spoluúčasť finančná 

Ing. Pavel Zajac – Peter, Úrad vlády stanovuje nejaké podmienky, dá ti 35 tisíc, jeho 

nezaujíma, či ty si postavíš ihrisko za 45 tisíc, ale určite je tam nejaká spoluúčasť, dobre, 

stačí, kto je za, ďakujem, všetci 

            

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,      

Radoslav Sedlák, Proti: -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Ing. Pavel Zajac – tým by sme mali, tým ja mám vyriešené tie veci, čo sa týka majetku obce, 

to ostatné, čo sa týka kina a obecného úradu budeme riešiť teraz. 15.2. som vám poslal 

zmluvu s Grizzly na podrezanie budovy, hej, na 29 tisíc, poslal som vám zmluvu, predsa ste 

povedali, že chcete schvaľovať zmluvy, a tak schvaľujte zmluvu 

Pavol Šimun – predsa sme sa dohodli, kde je tá zmluva, ale do uznesenia čo napíšeme, s kým 

schvaľujeme zmluvu, ešte sa spýtam jednu vec, naše číslo zmluvy nevieš, koľko je  

Ing. Pavel Zajac – nie, to dá Zuzana 

 

UZNESENIE OcZ 31-11/2017 zo dňa 04.05. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje zmluvu o dielo s GRIZZLY professional s.r.o., Kráľovská 811/34, Šaľa, na 

vykonanie podrezania muriva na celom objekte obecného úradu, konečná cena predmetu diela 

29 000 € 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,      

Radoslav Sedlák, Proti: -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Ing. Pavel Zajac – kto je za, všetci, ďakujem 

Ivan Kováč – ja mám ešte takú poznámku, ty si povedal, že keď chcete schvaľovať zmluvy, to 

nám ukladá zákon, len aby sme sa rozumeli 

Ing. Pavel Zajac – to bolo to a/, teraz si povedzme to b/, čo s tým, keď to podrežú a čo potom  

Ivan Kováč – no zaizolujú budovu   

Ing. Pavel Zajac – no dobre a potom bude rozbitá budova koľko? Lebo tu ide o to, sú tam dve 

možnosti a to je presne to, čo budú po nás chcieť povedať, že prosím vás, chceme vybúrať 

podlahy a ideme vyššie od podlahy a podlahy sa spravia, ideme podrezať na podlahy, tým 

pádom sa budú musieť podlahy dorobiť a potom je to b/, toto potrebujem vedieť, akým 

štýlom sa bude riešiť to b/ 

Ivan Kováč – predsa riešenie v tej zmluve nie je, ja sa neviem s nimi o tom debatovať 

Ing. Pavel Zajac – keď sem prídu, podrežú 

Ivan Kováč – a nepotrebujú nejakú stavebnú prípravu zo strany obce, nie 

Ing. Pavel Zajac – nie, len to budeme musieť vyplatiť  

Pavol Šimun – prídu, a keď povieme, že podrezať nad podlahami, podrežú nad podlahami, 

keď povieme pod podlahami, tak ich musíme vybrať  

Ivan Kováč – práve o tom hovoríme, chceme vedieť, čo po nich zostane  
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Ing. Pavel Zajac – ja osobne si myslím, a to je môj osobný názor, ja nejaký extra stavbár nie 

som, čiže jednoduchšie by to bolo podrezať nad podlahou a zaizolovať a vybúrať dverné 

otvory 

Ivan Kováč – tak si myslím, že keď teraz povieš, že treba schváliť tú zmluvu, tak niekto si to 

asi príde obzrieť, či už neprídu 

Ing. Pavel Zajac – už tu boli 

Ivan Kováč – ale, aby nás informovali, že v akej výške to budú robiť  

Pavol Šimun – ako to pripravíme, tak to spravia,  

Ivan Kováč – zle som sa vyjadril, čo po nich zostane, aké škody narobia?  

Pavol Šimun – žiadne, možno nenarobia škody 

Ing. Pavel Zajac – no, zober si, celý ten diamantový stroj sa chladí vodou, všade bude bordel, 

to je prvá vec a za druhé hovorím, natiahnu pod múrmi izolácie, neviem presne, čo tam dajú, 

ale následne potom treba dorobiť izoláciu, ktorá chytí celú podlahu, akonáhle bude tá 

podlaha, tak potom je tu otázka, či sa tam bude dávať ešte nejaký polystyrén a plus 5 

centimetrov nejakej mazaniny a hneď sme na 8-10 cm, a keď následne 10 centimetrov 

zdvihneme spodok, budeme musieť automaticky nad dverami všetko vybúrať minimálne 

o tých 10 centimetrov 

Ivan Kováč – ale zasa stále to isté, keby som si to ja robil doma, tak sa ich spýtam, pôjdem za 

nimi alebo sa stretneme, ukážte mi, čo spravíte a čo nás potom čaká, čo treba spraviť a podľa 

toho sa musíme zariadiť, a keď to dokončia, mali by sme hneď nastúpiť, preto vravím, ja 

neviem, čo po nich zostane 

Ing. Pavel Zajac – dobre, tu ide o to, to je najmenší problém, chytíme a zajtra zavolám 

a spýtame sa dve otázky, ideme to podrezávať na súčasnej podlahe alebo, či chcete, aby sme 

vám vybúrali podlahu  

Ivan Kováč – tieto detaily treba dohodnúť    

Pavol Šimun – môžeš sa ich spýtať, lebo skúsenosti majú určite väčšie ako my, že čo by bolo 

z ich strany výhodnejšie,  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, keď si zoberiete fakty, na tej strane, kde sú záchody máme troje 

dverí, troje dverí tam zostáva, hej, nech už nehľadím na to, že budú nižšie okná a parapety, to 

akože bude tam a na druhej strane, keď si zoberieme, je to macík, je to záchod, aj keď sa 

uvidí, čo s tým záchodom, ale to sú všetko tenké priečky, hrubá priečka je ešte do 

mineralogickej miestnosti a je ešte do pedikúry to sú všetky  

Ivan Kováč – no, vlastne ide o to, aby sme pripravili podklady pre firmu, ktorá to poopravuje 

všetko, o tom sme teraz rozprávali, no dobre, ale musíme vedieť čo a potom, čo bude treba 

spraviť, na čo vyčleniť peniaze a niekoho, kto to dá do poriadku, v tomto zmysle som to ja 

myslel – v tom je ten jediný problém, potom sa dohodnúť, keď prídu   

Ing. Pavel Zajac – spýtam sa takto, Ivan, je v stave toto rozhodnúť stavebná komisia alebo 

byť pri tom,  

Ivan Kováč –  myslím, že áno 

Ing. Pavel Zajac – ja osobne si myslím, že nie je problém, aby som ti dal číslo na toho 

človeka, zavoláš a v tom momente vieš riešenie, lebo tam treba naozaj dohodnúť niekoho – 

partia murárov, ktorá to za nimi vyrieši  

Pavol Šimun – ja by som si to teda, ak teda môžem, predstavoval, že by sme vyspravili aj celú 

fasádu obecného úradu  

Ing. Pavel Zajac – Paľo, hovorím poďme, hovorím a-b-c, poďme, vyriešime b/ a potom 

pôjdeme ďalej  

Pavol Šimun – ty myslíš vnútrajšok  

Ing. Pavel Zajac – nie, prosím vás, nebudeme tu bývať ako na stavenisku  
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Pavol Šimun – b/ bude vnútrajšok  a c/ bude vonkajšok 

Ing. Pavel Zajac – tak a treba sa zaoberať aj tým, že pôjdeme do výšky prvého schodu, to sú 

skrátka také veci 

Pavol Šimun – to ale nevyriešime, to sa treba spýtať ich a treba povedať, zíďme sa tu jeden 

večer o šiestej a preberieme to  

Ing. Pavel Zajac – Paľo, mne o nič iné nejde, len, aby skrátka dobre, firma Grizzly skončí 

podrezanie, netrvalo, poviem, päť mesiacov, pokým sa niečo vôbec rozhodne 

Pavol Šimun – pozri sa Paľo, možno sme to už mohli mať vyriešené, keby si bol býval 

reagoval na to, čo sme sa dohodli na minulom zastupiteľstve, že sa v priebehu dvoch týždňov 

zídeme, že si dáme vedieť, kto ako má voľno, ja som posielal dva maily, kto, kedy môže a má 

čas, ani jeden ste sa neozvali okrem Petra, už sme to mohli mať všetko dohodnuté, nemám na 

to, čo viac povedať  

Ing. Pavel Zajac  - dobre, teraz sa spýtam na to b/, budeme prijímať nejaké uznesenie? 

Pavol Šimun – k čomu, Paľo uznesenie? Musíme vedieť čo a ja si zistím, neboj sa, nenecháme 

to rozbúrané  

Ivan Kováč – musíme vedieť fakty a potom prijmeme uznesenie a ja sa s komisiou dohodnem 

Pavol Šimun – keď som to navrhol, a keď sme sa o tom rozprávali, o tom podrezaní, tak sme 

sa predsa dohodli, že predsa potom urobíme s celou budovou nejaký poriadok  

Ing. Pavel Zajac – mne to bolo teraz povedané, ja len chcem, aby úrad potom fungoval 

normálnym spôsobom, aby sme čistou nohou prešli do kancelárií  

Pavol Šimun – ja si myslím, že tiež nič iné nechceme 

Ing. Pavel Zajac – idem ti zobrať to číslo a bavte sa o osvetlení teraz, máme schválené 

osvetlenie hlavnú ulicu, či – mne síce ešte zmluvu neposlal, ale, či mám v tom nejako 

pokračovať alebo, čo s tým, lebo teraz vlastne spravil nejakú novú sumu, že, či by z tej sumy 

dokázal ísť dole, ak teda chceme, tak 

Pavol Šimun – akože chceme, Paľo, veď sme odsúhlasili, peniaze sme na to vyčlenili 

Ing. Pavel zajac – veď dobre 

Pavol Šimun -  veď už mala byť zmluva tu a sme ju mohli odsúhlasiť  

Ing. Peter Sedláček – presne ako kompostéry 

Pavol Šimun – keď si povedal, že bude ešte jedno zastupiteľstvo v máji, tak dáš zmluvu, 

peniaze sme vyčlenili 

Ing. Pavel Zajac – dobre, to by sme mali jednu vec, ďalšiu vec, kompostéry, v akom štádiu sú 

kompostéry 

Ing. Peter Sedláček – v štádiu takom, že schválime zmluvu 

Ing. Pavel Zajac – a ja zabezpečím, aby píla zabezpečila rezivo a bude problém, keď to 

nebudú  hobľovať?  

Ing. Peter Sedláček – pani Briaková povedala, že 

Ing. Pavel Zajac – ja hovorím, čo mne bolo povedané, ešte raz, že nemajú chlapa, čo by 

hobľoval, majú málo zamestnancov, skrátka, nemá to kto ohobľovať, nemá, im by bolo 

najlepšie, keby to takto chytili a on by to ohobľoval 

Pavol Šimun – ale potom bude cena iná 

Ing. Pavel Zajac – no tak bude, keď to nemá kto ohobľovať, lebo píla hovorí, že nemajú  ani 

poriadnu hobľovačku, že by to bolo najlepšie na tej zrovnávačke, ktorú má Marián Majer, hej, 

majú nejakú hobľovačku, ja neviem ani akú   

Ivan Kováč– to mi ona ponúkla, ja som ani neuvažoval, či majú či nemajú  

Ing. Pavel Zajac – mne povedala, že s týmto problém majú, 

Ivan Kováč -  dobre, to sa dá  vyriešiť 
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Ing. Pavel Zajac – prosím vás, prejdite s Alakšom, koľko je navýšenie ceny, ja osobne som 

videl túto skladačku, ktorá nebola vôbec ohobľovaná a dobre to vyzeralo a aj dobre ste 

povedali, že pani Briaková povedala, či to vôbec treba hobľovať teraz, keď to riešili na tých 

Strelníkoch, je to slušné  

Ing. Peter Sedláček – ešte sme nevideli žiadne, len treba konečne doniesť tie dosky, nech 

môže Alakša robiť  

Ing. Pavel Zajac – Paľo, napíšte uznesenie na schválenie zmluvy s Alakšom 

Pavol Šimun – a detaily sa potom doriešia 

Ing. Pavel Zajac – ja zariadim, aby sa doniesli Alakšovi tie dosky, a ak sa mu bude vidieť, že 

to treba hobľovať, tak nech si ich hobľuje, ja už nemám s tým, čo iné urobiť 

Ivan Kováč – Alakša nie je závislý na tom, či je doska ohobľovaná alebo nie  

Ing. Pavel Zajac – idem vám zobrať zmluvu, či máš? 

Ing. Peter Sedláček – kompostéry sa budú robiť postupne a postupne sa budú ľudom dávať 

Ing. Pavel Zajac – otázočka, dobre, budeme mať 200 kompostérov, pamätajte na to, ako dáme 

prvé kompostéry, v tom momente sa strhne chaos tuto na obecnom úrade a prídu podpisovať 

zmluvu tí, čo ju doteraz podpísanú nemajú, čo s tým ďalej 

Pavol Šimun – budeme robiť ďalšie, to je predsa naším cieľom  

Ing. Pavel Zajac – dobre, zmluvy máme, ktoré sú pozakladané  

  

UZNESENIE OcZ 31-12/2017 zo dňa 04.05. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje zmluvu o dielo s Jozefom Alakšom, bytom Ľubietová, Záhumnie 54/7 na 

vypracovanie kompostérov z doneseného materiálu. Hodnota diela 4 500.-€,  

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,      

Radoslav Sedlák, Proti: -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Ing. Pavel Zajac – kto je za, všetci, ďakujem 

Ing. Peter Sedláček – ja som ešte k tomuto chcel, prepáčte, že ako som už hovoril predtým, 

oslovil som tú babu, čo nám zabezpečuje separovaný zber, čo nám sľúbili pomoc pri nejakej 

osvete, čo sa týka kompostovania, povedala, že sa ozve, neozvala sa, mali by sme ako obec 

ešte k tomuto kúpiť fóliu, ja som to pánu Alakšovi povedal, že celá tá skladačka nie je celá 

v kuse, ale keď to bude z dvoch častí, troch častí, malo by to byť obalené, je to 40 dosiek,  

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa sa to nedá robiť takto, treba zohnať páskovačku a s tým to 

spojiť  

Ing. Peter Sedláček – ale ku každému, to som hovoril tej babe, či nám  

Ing. Pavel Zajac – čítal si leták, ktorý bol v novinách 

Ing. Peter Sedláček – čítal, ale ten nie je dobrý  

Ing. Pavel zajac – spravíš lepší, ja som toto stiahol z priateľov zeme, nedokázal som to dať 

celé do novín, lebo tam boli fotky, keby sa to dávalo na dve strany, tak nie je problém, mohol 

by som to z tých priateľov zeme vytlačiť bolo by to obojstranné 

Ing. Peter Sedláček – v každom bude zapáskovaný ten návod, aby si to ľudia prečítali  

Ivan Kováč – ja som to videl, to sa predáva v streč fólii, nie v jednom kuse, zdá sa mi, že to 

bolo v dvoch balíkoch,  

Ing. Pavel Zajac – je to 40 dosák, neviem, či to tá fólia udrží  

Ivan Kováč – tak budú štyri balíky po desať, ale mal by to Alakša prichystať 
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Ing. Pavel Zajac – osobne si myslím, že naozaj tam nemôže byť problém, po šichte z píly 

zobrať tú páskovačku a spáskovať, lebo ako tá fólia bude podstatne prácnejšie ako tá 

páskovačka 

Ivan Kováč – dobre, no tak, sa to vyrieši, keď sa to dá požičať  

Ing. Peter Sedláček – dobre, dostanú 40 dosák a leták a čo sa týka ešte uprednostňovania 

a neuprednostňovania záujemcov, to je tak, že tí, čo podpísali zmluvu, pôjde sa postupne, 

a keď sa povie od horného konca, pôjde sa od horného konca  

Ing. Pavel Zajac – dobre, v prvom rade trvalý pobyt až potom všetkým, hej. Dobre, ešte niečo 

zo stavebných veci? 

Ivan Kováč – áno, dneska ma Ivan pozval na exkurziu, čo nám tečie voda a padá cesta, 

neviem, či ste to boli pozrieť a k akým záverom ste prišli?  

Ing. Pavel Zajac – dneska sme sa rozprávali s Ivanom ráno, že ten priepust je 40 metrov  

Ivan Debnár  - 40 metrov, boli sme to pozrieť s Jožom ešte a je tam problém, keď išiel dážď z 

toho ..... tečie voda a tie válovce sú popri ceste, tá šachtička .........treba popod tú cestu 

- prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – mne Valko tvrdil, že z tej šachty ide popod cestu trativod  

Ivan Debnár – rúru 125 a popri našej ceste a nestíha do odrážky, aby tá voda tiekla po tej 

ceste z hospicu 

Ing. Pavel Zajac – máte problém, že tam autá parkujú, čiže celý výkop popri ceste, aby to 

tieklo do toho výpustu, hotovo 

Ivan Debnár – tú cestu prehradiť, dáky rigol tam spraviť  

Ing. Pavel Zajac – to im hádam nebudeme my robiť  

Ivan Debnár – tá voda tečie z ich cesty na našu a podmýva ten svah a podmáča a preto to aj 

padlo dolu, popod tú bránu 

Ivan Kováč – ja si myslím, že majú tie zvody zo všetkých striech, neviem, či to majú 

odvedené, ja si myslím, že tá 125 to nestačí absorbovať 

Ing. Pavel Zajac – Valko povedal, že je tam trativod a tá voda sa stráca, ale keď príde, tak 

veľa vody tak to nemá šancu 

Ivan Debnár – tam majú aj také malé šachtičky pri ceste 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, sú dve riešenia, podľa mňa sú dve riešenia, prerezať cestu, dať 

riadnu rúru a na jednej strane šachtu a pustiť to smerom do potoka, tak to je jedno riešenie, 

alebo druhé riešenie, hovorím, tú šachtu zrušiť, normálne veľký zemný rigol do priepustu cez 

tú cestu  

Ivan Debnár  - a kde chytíš tú vodu na tej ich ceste, znova to pôjde len na našu cestu, podľa 

mňa by si to mali aj ony vyriešiť tú dažďovú vodu  

Ing. Pavel zajac – momentálne máme haváriu, nebudeme riešiť ich celú prístupovú cestu, 

hovorím, dobre, môžeme, ako stavebný úrad ho zaviazať, ja vám neviem garantovať, že to 

spraví do roka 

Ivan Debnár – či ja spravím ten rigol popri ceste alebo priepust popod cestu, aj tak bude 

podmáčaný svah popod cestu  

Ivan Kováč – tam bude treba urobiť oporný múr, lebo sa to bude rozpadávať, lebo teraz je to 

už narušené, to podložie 

Ing. Pavel Zajac – no ako podľa mňa, v prvom rade potrebujeme vyriešiť havarijnú situáciu, 

čiže potrebujeme tam doviesť, odhadom, osem tatier hrubého kameniva, zaťažiť tú cestu, aby 

to bolo zaťažené, aby sa to ďalej neposúvalo, čo s tým zatiaľ spravíme 

Ivan Kováč – ale to je len dočasné riešenie   
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Ing. Pavel Zajac – však dočasné riešenie, ja tomu nedávam, podľa mňa sú len dve možnosti, 

buď, tá šachta, keď je zvedené to ich potrubie, urobí šachtu, kde sa zachytia tie usadeniny, tie 

pevné a potom spraviť normálne priepust popod cestu   

Ivan Kováč – to je v poriadku, lenže prívalová voda, keď sú takéto prívalové dažde, tak ono 

to zasa bude, preskočí tú šachtu, lebo nebude schopná absorbovať tú vodu a zasa to pôjde tou 

cestou, zasa sa to vráti naspäť, tam kde je narušený  

Ing. Pavel Zajac – ja toto všetko plne chápem, ale ja hovorím, ako momentálne nedonútim 

Valka niečo urobiť, hovorím, berte to tak, budova nie je ani jeho, je VUB leasing. Investovať 

do toho nebude, tu ide o to, aby sme spravili jednoduché riešenie, ktoré nám vyrieši havarijnú 

situáciu, aby sa tadiaľ dalo chodiť, teraz tadiaľ nemôže ísť ani tatra s drevom, lebo sa prevráti  

Ivan Kováč – ja by som tadiaľ ani tatrou nešiel, nesedel by som v nej, ja sa priznám 

Ing. Pavel Zajac – pozriete sa, tu je len otázka toho, a teraz sa pýtam, či sa chcete k tomu 

vyjadriť, či priepust alebo zvedenie to toho priepustu, ktorý existuje, dnes nemáme s tým, čo 

urobiť, buď teda sa chytí zastaví sa cesta, prereže sa, spraví sa rúra na druhú cestu, môže sa 

vysunúť ďalej, aby voda nepadala na svah ale ďalej 

Ivan Debnár – v prvom rade to treba vyvoziť  

Ing. Pavel Zajac – ale keby to bolo celé v betóne, takže, keď potečie voda, tak to padne zasa 

kus ďalej  

Ivan Debnár– veď hovorím, treba to vyvoziť a aby, keď sa tá cesta zrúti, dá sa spraviť 

priepust, aby sa ........ 

Ing. Pavel Zajac – však hovorím, presne toto sa urobilo na Hladkej, na jednej strane sa 

spravila šachta a tuto sa rúra pustila dole, ako ja, alebo potom je druhé riešenie, ako hovorím, 

ak teda tam priepust je funkčný, tak spraviť zemný rigol a vyriešiť tu 125 – ku, aby keď 

potečie ta voda  

Ivan Debnár – ale mal by si to riešiť hospic 

Ivan Kováč – starosta má pravdu, ich nedonútiš, to on nebude chcieť  

Ing. Pavel Zajac – tá budova nie je jeho, to si treba uvedomiť  

Ivan Kováč – ale inakšie prepáč, ešte trošku odbočím, majú čističku alebo ako sú napojení  

Ing. Pavel Zajac – mali by mať čističku 

Ivan Kováč – lebo teraz, keď je nízky tlak, tak to tam dobre smrdí, pochybujem, že je tam 

čistička  

Ing. Pavel Zajac – vieš ako, tam je prevádzkový poriadok, a keď príde inšpekcia životného 

prostredia, tak to vyrieši, ale pozor, ty nemôžeš cítiť čističku hospicu, tam je ešte tá stará 

kanalizácia zo ZVT , ale neviem, či sú napojení 

Pavol Šimun – tam je napojený aj poľnohospodár, stále to funguje 

Ivan Kováč – no proste všetky tieto budovy sú problém  

Ing. Pavel Zajac – presne pod hospic, tak ako teraz zletela tá cesta, tak tam je výpust 

z kanalizácie, neviem, aký to malo význam, 

Ivan Debnár – pokračuje od hospicu cez potok .......vodovod, ale v akom stave je, ty vravíš, že 

končí pod hospicom,  

Ing. Pavel Zajac – nerieši to presne ukončenie kanalizácie, tá rúra je deravá a ide to do 

potoka, socialistické riešenie  

Ivan Kováč – ale chcem sa spýtať, ty ako stavebný úrad, nemal by si im aspoň nejaký prípis 

napísať, ja viem, lebo tá voda tečie z ich pozemku  

Ing. Pavel Zajac – ako myslíš na hospic, hej  

Ivan Kováč- lebo, nech je to aspoň v nejakej dokumentácii, že sme ich upozornili, že ten 

problém tam je a pri týchto dažďoch bude  

Pavol Šimun – lebo  spôsobujú škodu na majetku a problém neriešia a my budeme  
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Ivan Kováč – treba to vyriešiť 

Ing. Pavel Zajac – momentálne potrebujeme zachrániť cestu  

Ivan Kováč – no to jasné, ale  

Ján Štefanovie – môžem,  ................. čo sa dá urobiť pri tom dome, tam je strašná mláka, 

teraz boli dažde a ľudia nechodia cez tú mláku, ale popri Korduličov  po tej trávičke 

Ing. Pavel Zajac – Jano, urobili sme tam jednu vec, urobili sme to, že sme vyhĺbili tam vlastne 

jamu 2x2 metre a 1,5 m hĺbku a zavozili makadamom, aby sme vyrobili trativod, ale už je 

zasa nefunkčný, už je to zanesené, súhlasím, len tu je najväčší problém, nemáme sa tam 

skadiaľ dostať smerom do potoka, nemáme sa kade dostať, lebo tam sú všetko súkromné 

pozemky, všetko súkromné pozemky, za druhé, nechcem to pustiť do kanalizácie, lebo zasa to 

bude všetko prečerpávať čerpadlami, čo je na čovke a to je absolútne nemysliteľné, aj keď 

teraz, hovorím, sme mali haváriu, že nám na čovke zanieslo pieskové čerpadlo, a keď prišiel 

taký prudší dážď, tak sa voda valila plnou rúrou do potoka, ale tam je to tak zriedené, že 

žiadna ekologická katastrofa nehrozí, ale skrátka, tá kanalizácie je tak urobená, skrátka naberá 

to dažďovú vodu  

Ján Štefanovie – nie ja tam výpust do vody tuto pri Daxnerovi, veď tam sú tri výpusty do 

potoka 

Ing. Pavel Zajac – keď boli prívalové dažde, tak nám v Hute strieľali poklopy, vyriešili sa dva 

bajpasy, hej, ktoré sa skrátka dali, aby nám nestrieľala kanalizácia, je pustená, je odľahčená, 

ešte ďalší, aby to vôbec ako tak fungovalo 

Ján Štefanovie – a ešte tie výpuste, poniže Daxnera je prvý a ešte ďalší pri Hiadlovskej, 

a tento za Vidom nie je náhodou tretí výpust do potoka? 

Ing. Pavel Zajac – Nie, vyrobili sme tam jednu vec, ktorú sme mohli a to je, aj bez súhlasu 

majiteľa pozemku, sme vyhĺbili tú jamu a spravili ten trativod, dva roky to fungovalo, 

trativod, bude to zasa zanesené, ale stále tam narážame na plot, keď si všimneš, je tam taký 

válov a my tam nemáme ako prejsť cez ten válov, pokiaľ nepôjdeme cez súkromný pozemok.  

Ján Štefanovie – tak vybaviť ten súhlas 

Ing. Pavel Zajac- tak, zase, museli by sme ísť cez Vidov pozemok a ten sa tam vadí s nejakým 

spoluvlastníkom, čiže, je to dlhá cesta, takže ako, je to zložité 

Bc. Jana Majerová – ja sa opýtam, tá Hiadlovská, to je náš pozemok, obecný, tá ulička 

k potoku 

Ing. Pavel Zajac – je, ale nie je to predané, nie, nepredali sme to dohodli sme sa, že 

Hiadlovskej dovolíme plot, ale stále je to obecné  

Bc. Jana Majerová – tam má pôdu, tam je to prehradené, celý potok, má tam drevo on sa 

hnevá 

Ing. Pavel Zajac – tá ulička je obrovský problém, tam ďalšia ulička, tá je vlastne na tom 

námestí, tam je tiež v kuse zastavená autami, je tam obrovský problém, v Hute je, aj celé to 

povrchové odvodnenie, ktoré tam bolo je nanič, lebo ide do kopca, ako tam by to chcelo celé 

vypnúť a zobrať 80 tisíc a prerobiť celú cestu, čo vám mám na to iné povedať a vyriešiť 

povrchové odvodnenie, lebo tam to povrchové odvodnenie nie je vyriešené  

Ján Štefanovie – a ešte skúsiť, si vravel, že tá voda z hlavnej cesty ten trativod ničí a stále tam 

.... 

Ing. Pavel Zajac – to je zasa o tom, že tam je ďalšia vec, že všetci sa dohodli, že budú mať 

samostatný vodovod, tak by bolo pekné, keby sa už konečne dohodli, že sa napoja na 

kanalizáciu, s ktorou my im pomôžeme, čiže spravíme druhú rúru popod múr, ale musia 

chcieť, ale musíme spraviť projektovú dokumentáciu, to sa skrátka ináč nedá, lebo tam majú 

všetci septiky, ďalšia vec, akonáhle nemôže to ísť krajom cesty, musí to ísť na priamo, to sú 

všetko veci, čo musia podpísať a potom to budeme riešiť, to sa inak fakt nedá, bohužiaľ, ten 
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problém ja tam poznám, lebo tam vlastne Vidovci vypúšťajú do rigola vedľa cesty a ešte aj po 

ceste, nemáme to ako riešiť, kanalizácia tam nejde, ide cez Vápenicu dolu, ale táto časť sa 

vôbec nerieši, neviem si vôbec predstaviť, žeby sme v rigole položili rúru, to si tiež neviem 

predstaviť, ale tak by sa to nejako dalo, len zasa projekt, ideme ešte vedľa štátnej cesty, 

cestári si budú minimálne žiadať zrekonštruovať celú cestu v tom úseku a ďalších 200 metrov, 

a to sú všetko problémy – peniaze, dobre – netuším, v akom bode sa nachádzame, ale poďme 

ďalej. Posledný bod, čo tu ja mám a čo som vám poslal, to je tá organizácia 12. stretnutia 

baníckych miest a obcí Slovenska v Ľubietovej v máji 2019, potrebujeme uznesenie obecného 

zastupiteľstva, aby skrátka, každý rok sa koná stretnutie banských miest a obcí Slovenskej 

republiky, tento rok je v Novej Bani, budúci rok bude v Pezinku a skrátka v 2019 by bolo 

v Ľubietovej s tým, že na to prispieva spolok cechov celkom slušnou sumou, obec by to stálo 

asi toľko, čo teraz obec prispieva na banícky deň, ako finančne by to nebolo náročné, ale 

skrátka spolok cechov trvá na tom uznesení obecného zastupiteľstva, ktoré musí byť záväzné, 

tam môžu byť voľby a skrátka môže sa niečo zmeniť a potom to lieta vo vzduchu, takže 

skrátka, aby sa dala dať takáto kandidatúra, potrebujem uznesenie obecného zastupiteľstva, ak 

chceš niečo doplniť 

Dagmar Zajacová – ja len toľko, že združenie baníckych spolkov a cechov toto robí 

s baníckymi spolkami, v tých mestách a dedinách, kde banícke spolky sú, banícky spolok 

ľubietovský sa na každom baníckom dni podieľa, čiže aj na tom stretnutí, ak teda sa uskutoční 

v roku 2019, sa finančne bude podieľať, bez takéhoto súhlasu nemôžeme to predložiť 

združeniu baníckych spolkov, pretože to od nás vyžadujú, musí byť súhlas zastupiteľstva, 

pretože tam bude už rátané nejakých 1000 ľudí, už to nebude v takom malom merítku  ako to 

máme, také regionálne, ale tu bude už celoslovenská  - býva to pod záštitou buď prezidenta 

alebo predsedu národnej rady, alebo už premiéra, máme množstvo takých spriatelených 

spolkov a už teraz môžeme odhadnúť, že v tej Banskej Bystrici to bolo nejakých 750 ľudí, 

takže tuto môžeme čakať takú istú účasť a samozrejme tie dva roky treba nám na to, aby sa to 

naplánovalo, je to taká akcia, ktorá proste nie je jednoduchá 

Ing. Pavel Zajac – jeden problém je s ubytovaním a takýmito vecami  

Dagmar Zajacová – ale to si každý rieši sám, tam sa dávajú len nejaké ponuky a vy to môžete 

zabezpečiť, každý člen, keď sa zúčastní, tak prispieva 5 euro, je to vlastne odsúhlasené 

vedením, že sa musí zaplatiť, svojím spôsobom stravu  

Ing. Pavel Zajac – a je to vlastne akcia piatok, sobota, nedeľa 

Dagmar Zajacová – je to trojdňová akcia, s tým, že sa vlastne propaguje celý ten, trebárs 

Nová Baňa teraz je, tak sa propaguje a plus tie satelity, ktoré sú okolo, čo sa týka histórie, čo 

sa týka nejakých náučných chodníkov, čiže na tom treba začať pracovať a musíme to teraz 

svojím spôsobom, teraz 19.mája je zasadnutie rady a tam to musíme predložiť, či áno či nie. 

Ing. Pavel Zajac – konkurenciu máme veľkú 

Ivan Kováč – však jasné  

Pavol Šimun – je okolo toho – parkovanie, stravovanie 

Dagmar Zajacová – práve, že za tie dva roky sa musí všetko dohodnúť, vypracovať, to nie je 

také jednoduché  

Pavol Šimun – prídu na autobusoch, na autách a toho priestoru tu toľko nie je  

Dagmar Zajacová – musíme rátať až 1000 ľudí, musia sa prestravovať, keďže už teraz sme 

mali zhruba, minulý rok tu bolo nejakých 350 ľudí z baníckych spolkov, zhruba vieme, čo to 

obnáša, čo všetko okolo toho treba a boli sme tuším dosť vysoko hodnotení, čiže zvládneme 

aj takúto akciu, každé to banícke mesto, okrem Pukanca – sedem kráľovských banských 

miest, to už previedlo a myslím si, že Ľubietová by si to aj zaslúžila, aby bola dobre 

spropagovaná vo svete, myslím, že už máme čo ponúknuť, je to na vás, keď poviete nie, nie, 
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ale zatiaľ teda sa nestalo-Banská Bystrica to dokonca riešila tak, že tiež to bolo cez to volebné 

obdobie, organizovali to druhí, ale jednoducho  

Ing. Pavel Zajac – je to skrátka záväzok, lebo dostane sa to do kalendára a tam sa pravidelne 

normálne podáva správa v akom štádiu je príprava  

Ivan Kováč – to hej, ale je to obrovská výzva a ešte teraz ma napadlo, bavili sme sa o tých 

záchodoch, tie štyri záchody nebudú stačiť, treba veľa vecí 

Ing. Pavel Zajac – ja to teraz tiež idem skúsiť riešiť, som strašne zvedavý na cenu, mne 

povedal, že 35 euro na deň, ale či je to tak, neviem, zistím 

Pavol Šimun – už je toho dosť a každý sa chce uplatniť na trhu, lebo je viacej firiem, ktoré to 

poskytujú 

Ivan Kováč – to je, záchody sa vyriešia, iné veci tam budú problém  

Ing. Pavel Zajac – preto hovorím, je to o zárukách  

Pavol Šimun – ja by som sa len jednu vec opýtal, keď si povedal, že budete informovať 

predstavenstvo o tom, ako sa to pripravuje, bolo by možné, potom aj do zastupiteľstva takú 

správu podať, aby poslanci mali informáciu, lebo je to riadne sústo, treba sa na to ozaj dobre 

pripraviť, tisíc ľudí je tisíc ľudí  

Dagmar Zajacová – stretnutie banských miest a obcí organizuje obec Ľubietová, združenie 

baníckych spolkov a cechov – občianske združenie banícky spolok, čiže všetky tri organizácie 

musia na tom spolupracovať a svojím spôsobom to združenie je zastúpené tým baníckym 

spolkom a predseda a výbor idú a každý štvrťrok sa hlási, ako sa na tom pracuje, tiež si 

nezoberú na triko, že čo ja viem  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, myslím, že sme sa zúčastnili asi štyroch, piatich stretnutí, akože 

naozaj, tá úroveň je rôzna a dokonca sme boli na troch stretnutiach v Českej republike, tam je 

tá úroveň oveľa vyššia ako na Slovensku, ale tu ide o to, že tak, ako to bolo naposledy 

urobené v Gelnici, tak by sme to dokázali aj tu spraviť dnes, hej, hovorím, tak ako strašne tam 

záleží od tých sprievodných akcií a väčšinou celá tá nedeľa je urobená tak, že sa rozpŕchnu do 

okolia, máme dobré vzťahy so Špaňou dolinou, Starými Horami, ako vieme, kde ich môžeme 

poslať a vieme vec vyriešiť, tu ide o to, aby sme zvládli piatok, začína sa to až poobede, 

k večeru a vlastne sobota je celá a svojim spôsobom, celé je to o ničom inom, len o sprievode, 

stuškovaní a vyznamenávaniach, to rieši združenie baníckych spolkov  

Pavol Šimun  - musíme rátať s tým, jedna vec, že 1000 ľudí príde týchto banských a rátajte 

300,400,500 ľudí návštevníkov príde a občanov z okolitých, je to atrakcia, ľudia prídu, aj 

s tým sa musí rátať, 1500 ľudí musíš rátať 

Ivan Debnár – ja si myslím, že bude problém s parkovaním  

Pavol Šimun – veď to, čo hovorím 

Dagmar Zajacová -  veď to sa nejako vyrieši 

Ivan Kováč – jasné, že všetko sa dá vyriešiť, ale sú tu zložky, ktoré to organizujú, ale ja si 

myslím, je hlavné, že tie tri zložky musia spolupracovať, aj zastupiteľstvo napríklad 

Dagmar Zajacová – ak teraz prijmete to uznesenie, tak sa zaväzujú aj tí ďalší v zastupiteľstve, 

že na tom budú, nie, že potom dakto povie že, nie 

Ivan Kováč – veď práve to 

Pavol Šimun – preto asi chcú to uznesenie  

Dagmar Zajacová – dva roky je šibeničný termín, svojim spôsobom, väčšinou sa to dohaduje 

na tri až štyri  roky 

Ing. Pavel Zajac – budúci rok sú voľby, tu je nepodstatné, kto tu bude starosta, aké tu bude 

zastupiteľstvo, tu ide o to, že ten záväzok tu bude  

Ivan Kováč – veď jasné, to chápeme, ide o to, aby sme všetci spolupracovali, zhodou 

okolností zajtra sú požiarnici, keby som sa nestretol s Ľudom ani o tom neviem 
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Ing. Pavel Zajac – ponúkli sme im maximálnu súčinnosť, ja som im vybavoval veci  

Ivan Kováč – nie o tom hovorím, ale v obci sa organizuje nejaká akcia a zastupiteľstvo o tom 

vlastne nevedelo  

Pavol Šimun – nechajme to tak, poďme toto uzavrieť, uznesenie, ešte chce niekto niečo 

 

UZNESENIE OcZ 31-13/2017 zo dňa 04.05. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje usporiadanie 12. stretnutia baníckych miest a obcí Slovenska v Ľubietovej v máji 

2019 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,      

Radoslav Sedlák, Proti: -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za – všetci – ďakujem, dobre, poďme ďalej, chcete sa 

vrátiť k tej hasični  

Pavol Šimun – Ekonómka na finančnej komisii hovorila, že hasiči chceli nejaké peniaze 

naviac, prečo, veď si dali žiadosť, o tomto nevedeli    

Ing. Pavel Zajac – vyriešili sme to tak, že som im dal, v mojej kompetencii, 300 euro navyše 

na tie oslavy, ja som, Ľudo mi to povedal, s tým, že tie, čo majú v rozpočte, tie im dáme 

a tých 300 euro zúčtujú presne, je mi jedno, na čo to dajú a ďalšia vec, ja som si to tiež trochu 

ináč predstavoval, o piatej je iba sprievod od hasične po námestie, tam bude vyslovený nejaký 

príhovor, oceňovanie, odovzdanie vyznamenaní a potom idú do kultúrneho domu, kde je 

guľáš a vlastne zábava – nič viac, hovorím, tie oslavy sú vlastne ten nástup a nejaké 

odmeňovanie, asi takto, ale hovorím, že toto rozhodli si hasiči a my sme im poskytli 

maximálnu súčinnosť, dobre, poďme ďalej, verejný hovor na územný plán 

Dagmar Zajacová – k verejnému hovoru sa chcem opýtať, pred rokom sme dali žiadosť, 

občianske združenie, aby sa vyjadrilo zastupiteľstvo k baníckemu domu, teda k tomu 

obchodnému domu, prenájmu, zobral si to tuná pán Kováč, dal si mu tú žiadosť, povedali ste, 

že to na verejnom hovore prerokujete, zatiaľ sa tak nestalo, tak vás žiadam, aby ste to na 

najbližšom verejnom hovore prerokovali a dali nám po roku aj niečo ako odpoveď, že či áno 

alebo nie, ďakujem, všetko 

Ing. Pavel Zajac – ja by som povedal, 19.mája by malo byť zastupiteľstvo, dovtedy by mohli 

spraviť žiadosť, ja by som išiel na 12. mája, devätnásteho nemôže byť zastupiteľstvo, to je 

pravda, ja idem preč, čiže poďme sa nejako dohodnúť 

Pavol Šimun – aj o týždeň, dvanásteho  

Ing. Pavel zajac – verejný hovor a potom zastupiteľstvo, môže byť aj v strede týždňa  

Pavol Šimun – ja už potom ten piatok 26. mám určite program  

Ing. Peter Sedláček – ja tiež, ja idem na liečenie  

Ing. Pavel Zajac – ja sa spýtam, v týždni od 15. do 18. ste v stave sa zísť, Ivan, ty máš ako 

služby alebo prácu  

Ivan Kováč – to môžem 

Ing. Pavel Zajac – môže byť vo štvrtok 18. 

Pavol Šimun – dones potom aj tie zmluvy, ak ich už budeš mať 

Ing. Pavel Zajac- dvanásteho verejný hovor a osemnásteho zastupiteľstvo, zajtra spravíme 

plagáty a Hekovi dám rozvešať, dobre, poprosím uznesenie na verejný hovor 

Ing. Peter Sedláček – keď bude Heko rozvešiavať tie plagáty, tak nech je tam aj program 

napísaný, že čo sa bude  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, otázky sme v diskusii 
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Dagmar Zajacová – ja sa len chcem spýtať, prečo nie sú zápisnice uvedené na obecnej 

stránke, asi od novembra  

Ing. Pavel Zajac – nie sú ešte overené, ja som povedal Zuzane, aby  

Ing. Peter Sedláček– od júna 2016 nie sú 

Dagmar Zajacová – a prečo nie sú?  

Ing. Peter Sedláček – lebo sa píšu a potom overujú  

Ing. Pavel Zajac – ja skrátka som sa už so Zuzanou dohodol, že skrátka zverejní zápisnicu 

a napíše – zatiaľ neoverená 

Dagmar Zajacová – a sú už aspoň napísané 

Ing. Peter Sedláček – niektoré sú, niektoré nie 

Ing. Pavel Zajac – to je problém, ktorý sme riešili na začiatku zastupiteľstva, skrátka je 

problém so zapisovateľkou, ak si myslíte, že napísať päť hodín textu cez slúchatká je 

jednoduchá vec, nie je  

Dagmar Zajacová – veď už je to skoro rok, skoro rok to je a nie sú od júna 

Ing. Pavel Zajac – všetky, ktoré sú napísané dáme ako neoverené 

Pavol Šimun – o koľkej dáme, o 18,00 hodine, ja sa pýtam, aby som vedel, čo mám napísať 

Zora Garajová – ja už od jesene hovorím o plechu na obchodnom dome, že je strhnutý či, aby 

sa ničila budova, keďže sa sľúbila Libethe, myslím si, že je dosť priestoru dole a obchodný 

dom využiť pre starých ľudí alebo potom urobiť štyri dvojizbové byty dole a dva dvojizbové 

byty hore, sociálne alebo pre mladé rodiny z obchodného domu  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, už ste dohovorili,  

Zora Garajová – k tomuto áno, budem pokračovať, ak môžem, teraz mám poznámku, znova 

od jesene hovorím, ten kostol stále nesvieti 

Ing. Pavel Zajac – tie svietidlá, tie žiarovky som objednal, máme ich, aj ich máme, ale musí 

prísť lampár, my to nedokážeme  

Zora Garajová – ale veď to je dole na zemi, zo spodku to je, na zemi  

Ing. Pavel zajac – ja som myslel, že riešime tie stožiare, dobre, toto som ešte neriešil, myslel 

som, že chcete osvetliť vežu  

Zora Garajová – do 15 dní ste mi mali dať odpoveď na dve moje žiadosti, od 18. marca som 

nedostala žiadnu odpoveď  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, tie zmluvy, ktoré ste hľadali obec ich nemá, ja som bol tiež 

za pani Možuchovou a ona mi povedala, že ich má a musím napísať žiadosť, aby mi ich dali 

a potom vám ich dám, dobre, čiže to je prvá vec a druhá vec, čo sa týka tej finančnej náhrady, 

tak vám napíšem zhruba to, čo sme napísali vaším spoluvlastníkom, hej, stačí takto  

Pavol Šimun – uznesenie sa podarilo napísať, môžem čítať? 

 

UZNESENIE OcZ 31-14/2017 zo dňa 04.05. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje konanie verejného hovoru s občanmi na deň 12.05. 2017 o 18,00 hod. v KD. 

Program- dodatok k územnému plánu - investičné akcie obce 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,      

Radoslav Sedlák, Proti: -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Ing. Pavel Zajac – kto je za, ďakujem, všetci, dobre, sme ďalej v rôznom  

Ján Štefanovie – ja by som chcel o tom verejnom hovore, poslanci budú informovať, že bude 

takáto akcia prevádzaná, že je spracovaný projekt na urobenie cesty medzi Podlipou 

a Močilím, že kedy sa bude robiť naša Vápenica, pán Straka a ďalšie ulice, ktoré nie sú  
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Pavol Šimun – keď spomínaš pána Straku, to myslíš na Zábave, tam je súkromný pozemok  

Ján Štefanovie – kúpiť, keď idete robiť cestu  

Pavol Šimun – kde by si mu tam spravil cestu, iba Kapusta chodí k domu cez jeho pozemok  

Ján Štefanovie – všeobecne, dneska je predsa normálne, že človek chodí k domu po ceste, dať 

40 tisíc za cestu, kde si ľudia postavili súkromné domy a odkúpili pozemky od súkromníkov, 

tak a teraz  ide obec pristupovať k tomu, že tam ide vybudovať inžinierske siete a cestu  

Ing. Pavel Zajac  – Jano, tam je rozdiel v majetku, tu je cesta vyriešená, cesta je vykúpená, 

ešte raz, nemôžeme spraviť cestu na súkromný pozemok, ešte je možnosť, že pán Kapusta 

príde na verejný hovor a povie, dobre, tak naškrabe peniaze na tých 30 metrov cesty, lebo on 

sa  - na tej ulici je dobrá cesta, ale v prvom rade sa prevedú pozemky pod cestou bezplatne na 

obec 

Ján Štefanovie – ja viem, keď sa robila cesta na Čelienec, ja som bol osobne za pánom 

Rosenbergom, dal som si žiadosť pre 15-timi rokmi, robila sa rekonštrukcia tej cesty hore, 

ako protipožiarna nejaká, boli investície z EÚ, a tak to bolo financované a povedal som, že 

som ochotný zaplatiť za vybudovanie cesty do Vápenice, nech dá obec, lesy, budem to 

financovať aj ja, preto sa stále obraciam na tú cestu, ako povedzme si úprimne, o cesty sa 

nikto nestaral 15 rokov 

Ivan Kováč – v 22. storočí Maroš Holík nemá k vodu domu, dobre, ja len citujem  

Ján Štefanovie – otázka znie, ............súkromnú vodu, aby sa tam pokazila .............. 

Pavol Šimun – to je celá tá vec, o tom, ako sa tu prideľujú stavebné pozemky, vieš, lebo, ak 

tento pozemok sa raz určí ako stavebný pozemok, tak by mala byť vyriešená komplet 

infraštruktúra – voda, elektrika, plyn, kanalizácia a prístupová cesta,  

Ing. Pavel Zajac – ale toto všetko stavebný úrad tak, či tak rieši, musí  

Pavol Šimun – vždy to vyrieši tak, že potom sú občania nespokojní, keď idú stavať, tak vtedy 

nepotrebujú nič  

Ján Štefanovie – keď som ja išiel stavať, určili ste Vápenicu ako ulicu, nežijem tam len ja, na 

Rôšte, všade kdekade v Ľubietovej sa robila cesta, rekonštruovali sa chodníky, na námestí sa 

súkromníkom položila dlažba, konečne otvorme oči a pozrime sa na jednu vec je problém, 

aby sa potiahla cesta do Vápenice od tej chaty toho pána, teraz neviem ako sa volá 

Pavol Šimun -  to je na rekreačné účely, je tam trvalý pobyt? 

Ján Štefanovie - .............a tak isto, ja si myslím, že –nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – Jano, ešte raz, pozrite sa, zase je to o tom, dneska naozaj, že dneska mestá 

a obce nekonečne riešia tieto veci, tieto veci riešia normálne úverom, že porobia cesty v celej 

obci, hej, ja nehovorím, že my dneska, keď si vezmeme, zostáva nám zhruba 80 tisíc, hej 

a hovorím, ako inde nám nič nebráni na takúto vec zobrať si úver, je to o tom, aby sme sa na 

niečom dohodli  

Ján Štefanovie – ja sa stále, ja nechcem byť tu, ja chcem len povedať zastupiteľstvu, že keď sa 

nejaký projekt schvaľuje, tak treba myslieť aj na iné veci, ktoré s tým súvisia 

Ing. Pavel Zajac – Jano, ja hovorím, že to sú ako – jedna vec je toto, druhá, keď si zoberieme 

len tú Hutu a pred fabrikou priestor, ten celý priestor patrí lesom Slovenskej republiky, ja by 

som mal chytiť, napísať list a nemali by sme tam ani pluhovať, lebo hovorím sú to lesáci, tak 

pluhuj a teraz svojim spôsobom sú to stále lesy Slovenskej republiky, tam celú cestu majú 

lesy SR, bohužiaľ, keď sa robila delimitácia, tak toto sa opomenulo a stále je to na lesy 

Ján Štefanovie – za to, že to tak je, nemôžeme my ľudia 

Ing. Pavel Zajac – hovorím treba to vyriešiť v majetku a potom sa dá niečo riešiť s cestou 

Ján Štefanovie – zastupiteľstvo môže niečo vyriešiť v tomto, požiadať o delimitáciu plôch, 

presunúť na obec a obec s tým môže narábať ako chce  

Pavol Šimun – to také jednoduché nebude 
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Ing. Pavel Zajac – zoberte si, že dneska majú lesy SR vyhlášku, kde my minimálne musíme tri 

roky to tak mať, druhá vec je tá, hovorím, v živote tie lesy tú cestu nerobili, tá cesta je naša, 

hovorím, to hocikedy dokážem, že tá cesta je naša, bohužiaľ pozemok neprešiel, nespravím 

s tým nič 

Ján Štefanovie - ..................cez obec Ľubietovú, za odplatu 

Ing. Pavel Zajac – ale, ja teraz nehovorím o hlavnej ceste, ja zase hovorím, máme pripravené 

dve protipožiarne cesty, jedna je, sa mi zdá, Vôdka a druhá je 

Ivan Debnár – Lihotský kopec 

Ing. Pavel Zajac – a to je kde? Tých ciest je strašne veľa, tak pokiaľ budú tieto výzvy a pokiaľ 

budú tieto protipožiarne cesty financované tak, ako sú financované, 100% preplatí štát, tak 

určite, ak bude nejaká výzva, tak do nej pôjdeme, ja nemám, čo iné na to povedať 

Ján Štefanovie -  zmení sa zastupiteľstvo, zmenia sa ľudia, však ukáže čas 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – mám čím ďalej tým menej času, ale našťastie ma v nedeľu luplo 

v krížoch, v pondelok som troška pobehal po internete, konkrétne po našej stránke a prišiel 

som na niektoré veci, na ktoré by som rád upozornil, prvá vec je – našiel som zmluvu 

s Bioenergiou na 14 906 euro 34 centov, ale rozpis, za čo platíme som sa nedočítal, proste 

fakturujeme vám za dodávku neviem čoho, je tam proste suma 14906 euro  

Ing. Pavel Zajac – to je asi doúčtovanie, neviem 

Ing. Peter Sedláček – to by ma celkom zaujímalo a v tejto súvislosti tiež by ma zaujímalo, či 

nám Bioenergia v podstate odpočíta náklady, keď obec poskytla obecných zamestnancov pri 

štiepkovaní a výrube pre Bioenergiu, o to sa mi jedná, že, ako keby na obci nebolo dosť 

roboty, našich chlapov dáme Bioenergii a za čo? 

Ing. Pavel zajac – nachystáme si palivo 

Ing. Peter Sedláček – kto si nachystá palivo 

Ing. Pavel Zajac – no my si nachystáme palivo, štiepku, ako celá Bioenergia je o tom, že 

dobre, však kľudne dajú partiu, ale budeme to musieť na konci zaplatiť  

Ing. Peter Sedláček – práve preto som začal s tým, že rozpis, za čo platíme som tam nenašiel, 

je suma skoro 15 tisíc euro a nevieme, za čo sme zaplatili, to je jedna vec, ďalšia vec  

Ing. Pavel Zajac – koľko je to euro, pozriem sa na to  

Ing. Peter Sedláček - 14 906,34 euro, to je 2016/0016, chcem sa spýtať na uznesenie 25 – 

14/2016 zo 16.11.2016, schválili sme nejakú zmluvu pre pani Šipošovú v bývalom Tipose, 

ako to skončilo 

Ing. Pavel Zajac – nijako, do dnes nie je podpísaná  

Ing. Peter Sedláček – pani Šipošová stratila záujem 

Ing. Pavel Zajac – nie, pôsobí tam, chodí tam 

Ing. Peter Sedláček – pôsobí tam a bez zmluvy, tak od 16.11. je už polroka, to by som prosil 

doriešiť, ďalej chcem upozorniť na niektoré viacnásobne, tie isté viacnásobne, zverejnené 

faktúry na internete na webovom sídle obce 

Ing. Pavel Zajac – to sa rieši, tam nám to zverejňuje program a viem, že Zuzana to riešila, 

lebo niektoré faktúry sú dva aj trikrát 

Ing. Peter Sedláček – nemôže byť jedna faktúra uverejnená  

Ing. Pavel Zajac – Peter, rieši sa to, my sme na to tiež prišli a automaticky Zuzana volala 

firme, aby si vyriešili problém 

Ing. Peter Sedláček – dobre, to znamená, že potom poznač si, aby, keď budú riešiť problém 

s viacnásobne uverejňovanými faktúrami, nech už konečne vyriešia aj stiahnutie poistnej 

zmluvy z vlaňajšieho roku, to, čo si ty tvrdil, že si sa prepoistil na poistenie za škodu, je ešte 

stále do dneška  
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Ing. Pavel Zajac – nie, je prerobená, určite  

Ing. Peter Sedláček – aktuálne nie je, v bode 7- zodpovednosť za škodu spôsobenú pri výkone 

povolania je 267, 15 euro  -  je to vlastne poistenie tvoje, za škodu spôsobenú pri výkone 

povolania 

Ing. Pavel Zajac – hovorím x-krát že je to skrátka  

Ing. Peter Sedláček – preto sa pýtam, prečo tá zmluva nie je uverejnená aktuálna, normálna, 

dobrá zmluva bez tejto sumy na internete 

Ing. Pavel Zajac – odovzdal som to pred mesiacom   

Ing. Peter Sedláček – pred mesiacom, toto rok stará vec, rok stará záležitosť, upozorňoval 

som na to už v minulom roku  

Ing. Pavel Zajac – minulý rok som zaplatil tú sumu do pokladne, tento rok som požiadal 

Cúthovú, aby to odtiaľ vyhodila a prerobila novú zmluvu, ja už neviem, čo na to mám 

povedať 

Ing. Peter Sedláček – nemáš mi to nijako povedať, ja potrebujem vidieť zmluvu na internete, 

aby bola normálne, verejne prístupná na internete, dobrá zmluva bez zodpovednosti, že ti 

zaplatila obec, nová, právoplatná zmluva, čo sa týka kolegyne, pani Černákovej, viem, že má 

materské povinnosti, ale jej komisia mala splniť dosť dôležitú úlohu a skontrolovať, či si 

predložil majetkové priznanie a mali ti dať potvrdenie o podaní majetkového priznania 

Ing. Pavel Zajac – dostal som  

Ing. Peter Sedláček –  veď, ale to Černákovú ani nikto nezastupuje? 

Ing. Pavel Zajac – odovzdal som a mám to dokonca ja podpísané 

Ing. Peter Sedláček – ja nehovorím, že nemáš odovzdané, očakával som, že dnes niekto povie, 

že toto sa stalo, toto sme videli, je to v poriadku  

Ivan Kováč – ona tu teraz nie je, Peťo, teraz  

Ing. Peter Sedláček – dobre, a posledná vec, na ktorú som ešte zabudol, o výsledku tej 

prokuratúry ohľadom tých nepodpísaných uznesení prosíme informovať, obratom poslať, ako 

príde vyjadrenie od prokurátora  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Ivan Kováč – chcem sa spýtať, klasickú otázku, občania na Podlipe  - chodník, áno, je to už 

dva roky, tri roky, v novembri je rok 

Bc. Jana Majerová – ešte ja nachvíľu, chcela by som poinformovať v rôznom, že konalo sa 

v podstate prvé sedenie výberovej komisie na pozíciu kronikára obce Ľubietová, bolo to 

v uznesení, prijatom a chcem informovať teda, že uznesenie je v podstate splnené, zasadli 

sme, uchádzač bol iba jeden, odoslal teda do 31. marca  zalepenú obálku, ale bohužiaľ, keď 

sme obálku otvorili, že neboli dodané všetky doklady, dokumenty, ktoré boli požadované vo 

výberovom konaní, takže sme skonštatovali, že uchádzač nesplnil podmienky a komisia sa 

rozhodla, že odporúča, aby bolo vyhlásené nové výberové konanie  

Ing. Pavel Zajac – napíšeš si ho?  

Bc. Jana Majerová – to, čo bolo, ja by som bola rada, keby sme to dali do druhého čísla 

obecných novín 

Ing. Pavel Zajac – ja len potrebujem vedieť, dokedy, aby sa prihlásili  

Bc. Jana Majerová – termín ešte povieme, dohodneme sa s komisiou, teraz ti to nepoviem 

Pavol Šimun – keď si tú kroniku spomenula, že údajne v kronike je posledný záznam v roku 

1980?  

Ing. Pavel Zajac – bol tam jeden prekleňovací zápis, ktorý urobila Anka Rovná, ona potom 

vlastne jeden zápis urobila a potom viem, že urobila 2010, 2011  

Bc. Jana Majerová – 2008 a 2009 a ja som si potom robila z vlastnej iniciatívy 2010, 2011, 

2012 to by sa ešte dalo 
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Ing. Pavel Zajac – určite spravila, lebo, keď sa nepíše, tak sa spraví prekleňovací zápis, aby sa 

preklenuli tie roky a potom viem, že Anka robila asi dva roky ako kronikárka, ale potom to 

skončilo na tom, že boli výhrady voči jej práci a ten zápis sa neschválil na obecnom 

zastupiteľstve  

Bc. Jana Majerová – malo sa to schvaľovať  

Ing. Pavel Zajac – potom Anka položila funkciu kronikára a odvtedy vlastne zasa nie je zápis 

Ing. Peter Sedláček – predsa som len zabudol, odporúčam teda pracovníkom obce, aby 

dôslednejšie kontrolovali, čo sa uverejní, aký dokument na obecnej stránke, pretože tiež som 

prišiel na disproporciu v uznesení, konkrétne 30-12/2017 z minulého mesiaca, teda z marca 

2017, my sme 30 – 11/2017 sme prijali vlastne uznesenie o úľavách v zmysle predloženého 

návrhu, komisia životného prostredia predložila určitý návrh o úľavách, ktoré je možné si 

uplatňovať po predložení určitých dokumentov – to znamená, že 30 -11/2017 sme schválili, 

že v zmysle predloženého návrhu a 30 – 12/2017 je uznesenie, že odpúšťame ZŤP, 

odpúšťame 30 %, čo nie je pravda, v zmysle toho návrhu je 25 % 

Ing. Pavel Zajac – uznesenia sa dávajú asi tým štýlom, že, čo dávame na nástenku, Zuzana 

predtým zoskenuje a dá na stránku 

Ing. Peter Sedláček – tento excelácky súbor som Zuzane poslal, úľavy 13,68 euro 25 % zľava, 

nedokážem si potom vysvetliť, že v uznesení zverejnenom 30–12/2017 je úľava vo výške  

30 % 

Ing. Pavel Zajac – Peter, takéto veci, keď zistíš, akonáhle zistíte, že uznesenie je napísané zle, 

niečo iné, čo sa dohodlo na obecnom zastupiteľstve, treba to riešiť, v tomto momente, keď 

zistíte, že mi visí niečo, čo ste neprijali, tak zdvihnem telefón a v tom momente sa uznesenia 

stiahnu, aby sa mohli opraviť 

Ing. Peter Sedláček – ja som na toto prišiel len teraz, keď som hľadal tie nepodpísané 

uznesenia  

Ing. Pavel Zajac – treba to skrátka Zuzane povedať, aby to stiahla opravila, ja to podpíšem 

a zajtra sa to vyvesí, hotovo 

Ing. Peter Sedláček -  pred dvoma hodinami som na to prišiel, prosím ťa, zariaď nápravu. 

Bc. Jana Majerová – chcem sa opýtať, cesta pred Kordíkom, veľká jama tam bola 

Ing. Pavel Zajac – to sú veci vodárov, opravovali tam poruchu, v sobotu som to dal zahádzať, 

hovorím, budeme urgovať vodárov, aby to rýchlo opravili, nič iné  

Bc. Jana Majerová – a aj tak isto tá rozbitá  

Ing. Pavel Zajac – vodári si pravidelne tieto veci robia, doteraz to nespravili, lebo bol čas, aký 

bol 

Bc. Jana Majerová – ešte mám, že na Píle, že keď sú takéto dažde, voda sa valí od bytoviek 

cez cestu až do dvora Jožkovi Murgašovi  

Ing. Pavel Zajac – to sa valí až od Holíkov, ale hovorím, s týmto prívalovým dažďom, s tým 

množstvom zrážok nemáme čo urobiť, a keď si zoberiete, pri hlavnej ceste je rigol a že to 

tečie tam, kde to tečie,  snažili sme sa maximum vody stiahnuť do rigola, ktorý je popri novej 

bytovke do potoka, ale tam je tak naklonená cesta, že akonáhle sa to dostane na cestu, tečie to 

k Murgašovi. 

Bc. Jana Majerová – ďakujem, za vypílenie tých konárov, som vravela tam v obecných lesoch 

aj za Martušku Černákovú 

Ing. Pavel Zajac – ešte mi povedz, či je zatiaľ pokoj s tým parkovaním na tých lesoch a čo 

s tým ďalej, ako to doriešiť 

Bc. Jana Majerová – niekedy celkom pekne, aj keď dve autá tam dá, dá sa prejsť 

Ján Štefanovie- prepáčte, musím vás prerušiť, tu prítomní, boli prítomní aj na zastupiteľstve 

17.2., kde som bol nepriamo obvinený, ako bývalý nájomník bowlingu, kde som vraj zostal 
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nejako dlžný, je tu prítomný aj p. Debnár, som rád, dal som si tú prácu, že som si našiel 

nejaké dokumenty na obecnom úrade, kde sú podpísané určité osoby  

Ivan Kováč – a teraz v čom je aký problém?  

Ján Štefanovie – v prvom rade si treba dať prvú stranu, kde je protokol, kedy bol posledný 

odpis, pozeral som to v archíve, kedy ste naposledy odpisovali bowlingové dráhy, kde sa 

nakladali určité finančné zdroje, predpokladám aj z obecného úradu, je evidentné, že posledný 

odpis bol 25.9.2012 a ďalší bol až 13.11.2013, vyše roka komisia športová, ktorú ste mali vy 

na starosti, ste si nesplnili svoju povinnosť a mňa ste nepriamo obvinili  

Ivan Kováč – to sú také informácie, ktoré si ja nemôžem pamätať 

Ján Štefanovie – ale ja som si čítal zápisnicu, kde ste ma vy priamo obvinili, že ja som 

vytvoril ten dlh 

Ivan Kováč – ak dobre viem, tak  

Ján Štefanovie – vy ste povedali, keď som sa pýtal hlavného kontrolóra, že prečo sa zaoberá 

vecami verejným, povedali ste mi, že si dobre pamätáte koniec môjho bowlingového 

pôsobenia a že som zostal dlžný 

Ivan Kováč  - ak si dobre pamätám, v každej zmluva musí byť zmena mena majiteľa 

odsúhlasená obecným zastupiteľstvom, a ak si pamätám dobre, pani Sláviková nemala žiadnu 

zmluvu, alebo pani Balíková, to znamená, že právne ste stále vy boli prenájomcom 

Ján Štefanovie – ale vy ste právne od nej prevzali peniaze trikrát  

Ivan Kováč - dobre, v poriadku nehádam sa lebo to sú informácie, tri roky staré 

Ján Štefanovie – stala sa chyba v ľudskom faktore,  prepáčte, lebo ste to tak prezentovali, ja 

som zostal ako čierny Peter tuná, že som dlžníkom 

Ivan Kováč – stále, podľa môjho vedomia, nebola zrušená zmluva s vami 

Ján Štefanovie – čo tu hovoríte o zmluve, povedal ste, že som zostal dlžný  

Ivan Kováč – aby ste si nemysleli, že utekám, ale musím ísť 

Ing. Pavel Zajac – prosím ďalej, kto má  

Bc. Jana Majerová – ja sa chcem opýtať, nie, že opýtať, už sme sa rozprávali, že na obci 

neexistuje smernica o udeľovaní čestného občianstva, nejaké pravidlá 

Ing. Pavel Zajac – ja som ti na to odpovedal, že, keď si ju vyrobíš, tak ju schváli 

zastupiteľstvo, nech sa páči 

Pavol Šimun – ja by som povedal za finančnú komisiu, hodnotili sme čerpanie rozpočtu za I. 

kvartál a zasa sa prečerpávajú niektoré položky, na ktoré nás ekonómka upozornila, že sú 

prečerpávané v mesiaci apríl, niektoré podstatne viacej a niektoré nie, ja sa chcem spýtať, 

pred rokom na zasadnutí obecného zastupiteľstva 26.2. sme prijali uznesenie 18-28/2016, kde 

sme odsúhlasili, koľko je poslancov obecného zastupiteľstva na podpisové vzory, vychádzalo 

to zo zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce, ods. 10 § 20 ods. 3, kde bolo 

povedané, že úhrady sa budú uskutočňovať po podpísaní prevodného príkazu starostom 

a jedným poslancom, nerešpektuje sa to, nerobí sa to, vyhovárame sa na internetbanking – ja 

sa ťa chcem spýtať, vieme v tomto zjedanť nápravu alebo budeme žiadať uznesením 

obecného zastupiteľstva zrušenie internetbankingu a budú sa robiť normálne prevody v banke, 

spravia sa v banke normálne podpisové vzory,  teba ako štatutára obce a dvoch poslancov. Ja 

som sa bol v banke informovať a v banke jasne povedali, ak máte takéto uznesenie, už to 

malo byť dávno v banke spravené  

Ing. Pavel Zajac – takto sa to bude riešiť? 

Pavol Šimun – veď ja sa ťa pýtam, nerešpektuješ rozpočet obce, nerešpektuješ rozpočtové 

pravidlá, nerešpektuješ nič, čo sa týka financií 

Ing. Pavel Zajac – Paľo, skús to konkrétne, vynechaj tie zákony a kde máme dneska 

prekročený rozpočet 
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Pavol Šimun – napríklad, čo sa týka údržby verejných priestranstiev  

Ing. Pavel Zajac – bola taká zima a čo mám s tým spraviť, dali sme vyviesť sneh 

z najhoršieho úseku,  a to je od Rôštu po Kordíka, hovorím, bola zima, aká bola, skrátka, čo ti 

mám na to povedať 

Pavol Šimun – upravovali sme predsa rozpočet, robili sme dodatok, už ste predsa vedeli, že 

toto budú nepredvídané náklady a mohli ste to tam zahrnúť 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, ale v tomto smere rieši to Monika, ja som s finančnou komisiou 

nebol, keď Monika vie, že je prekročený rozpočet, ako ja si veci zdôvodním, a to isté 

hovorím, čo sa týka tej údržba, ja hovorím, naozaj bola extrémna zima, keď bolo treba, tak 

som zdvihol telefón a Kútny nám vypomohol, ja poviem jednu vec, keď sa nám stane nejaké 

nešťastie, zasa budeme vinovatí, že sme to neurobili, veď je to presne, ten život je taký, že raz 

áno, raz nie a ja musím nejakým spôsobom rozhodnúť, ja s týmto nemám žiadny problém,  

Monika mala povedať, toto je prečerpané, ja to bez problémov zdôvodním a ideme ďalej 

Pavol Šimun – jáj, čiže to budeme takto hospodáriť, lebo tam nie je to pluhovanie  - napríklad 

navozenie drti tento rok 

Ing. Pavel Zajac – no tak dobre, ale to zase zostalo z minulého roka, čo sme skrátka podpísali 

zmluvu na ten frézing, nemohli to dokončiť, bola tam voda a teraz čo, zostalo toto dorobiť 

a čo mám s tým urobiť teraz, tak sme sa dohodli  

Pavol Šimun – bol rozpočet 

Ing. Pavel Zajac – veď dobre, Paľo, zoberme si jednu vec, minulý rok urobili, tak mali to 

chytiť a položiť na ten ľad, veď sa snažíme urobiť veci, veď ja som   

Pavol Šimun – napríklad, minulý rok, ďalšia položka, minulý rok sa opravili všetky čerpadlá 

na čističke a už máme vyčerpanú položku na tento rok, a to máme prvý kvartál  

Ing. Pavel Zajac – Paľo, v pondelok bolo zanesené pieskové čerpadlo, ani ho nebolo vidieť, 

nevytiahol ho ani vysokozdvižný vozík 

Pavol Šimun – to bolo v prvom kvartáli, za prvý kvartál hovorím 

Ing. Pavel Zajac – to čerpadlo nestíhame opravovať, v tej kanalizácii je toľko bordelu, ale 

robíme s ním maximálne úsporne, v prvom rade ide Gregrik, ktorý zistí, čo tomu čerpadlu je, 

či už je úplne zhorené alebo čo je, akonáhle zistíme, že je väčší problém, idem do Zvolena 

s čerpadlom, utekám tam, medzitým musíme všetko riešiť fekálom, ako, veď to nie sú 

jednoduché veci,  

Pavol Šimun – ale práve preto, keď tieto náklady na tej kanalizácii stúpajú, je to problém, tak 

prečo nejdeme za projektantom a nech v tejto veci pomôže a nech nám povie Bursa, ktorý to 

navrhol, že sú takéto problémy a prečo sú takéto problémy a nech nám to vyrieši  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, tam je najväčší problém ten, nie sú tam vôbec hrablice, tá vec, 

ktorá je na odsávanie piesku, je tak urobená, ako je, hovorím, teraz nedokázal čerpadlo 

vytiahnuť vysokozdvižný vozík, pieskové čerpadlo, ktoré išlo v kuse, čiže aj zastalo a muselo 

ísť na opravu, čiže musel som zavolať zo Šajby fekál, ktorý odsal všetok piesok z pieskového 

čerpadla, a keď odsali celý piesok, tak čerpadlo zasa funguje, spýtajte sa dokedy, pokiaľ príde 

ďalší dážď a máme zasa to isté  

Pavol Šimun – ale takéto problémy treba riešiť 

Ing. Pavel Zajac – Paľo, ako  

Pavol Šimun – ja som tam nie, tak treba zavolať 

Ing. Pavel Zajac – momentálne nemáme čo s tým urobiť, momentálne fakt s tým nemáme čo 

urobiť, lebo tie hrablice to nezachytia všetky sprostosti, ktoré ľudia nahádžu do tej 

kanalizácie, ja čakám, kedy tam nájdeme mŕtvolu, ale bohužiaľ, je to tak, ale hovorím, ale ten 

piesok to nezachytí a ten piesok v tej kanalizácii je obrovský, teraz sme napríklad 

preplachovali na Novej Zábave, lebo tam bola už taká kopa  - volala mi Dáša Kapustová, 
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urobte niečo, lebo už sa nám zapcháva kanalizácia, tak som poslal hasičov a celé sme to 

posunuli, ako, veď tá kanalizácia berte to tak, že tá prevádzka je zložitá a snažíme sa urobiť, 

aby to bolo dobre a čo najlacnejšie, nič iné nám nezostáva a že sa pokazí čerpadlo, ako ja sa 

pri tom výkone čudujem, že čerpadlá ešte idú, už sme sa dohodli, že keď najbližšie budeme 

vymieňať čerpadlo, tak spravíme väčší priemer, lebo už teraz sú zasa novšie čerpadlá, akože 

dokážu premlieť viac a väčšie kusy, ja nemám čo s tým, ak si vieš predstaviť, videl si tie 

čerpadlá, čo tam boli od novoty, to boli čerpadlá asi 90 centimetrov vysoké, 50 centimetrov 

široké, dneska tam máme tri takéto čerpadlá a majú rovnaký výkon a hovorím, teraz, keď 

budeme nanovo kupovať zasa vieme kúpiť s väčším objemom a prejde cez to väčší kus, ale  ja 

ti poviem, dneska nemáme na výber, skrátka, keď odíde čerpadlo, tak musím kúpiť nové, lebo 

väčšinou, keď idem dajú mi cenovú ponuku, môžem ti ich preposlať a povie, viete oprava 

stojí 1200 euro a nové stojí 1370 euro, no tak čo, idem opravovať stará čerpadlo, tak kúpim 

nové, a keď hovorím, ja fakt nemôžem to ovplyvniť, že raz to pôjde a raz nepôjde, keď si 

zoberiete včera, keď prišla tá prietrž mračien, išla plnou rúrou von voda, čerpadlá vždy idú 

dve, keby som pustil celú tú vodu na tie čerpadlá do čističky, tak sa tak zdvihnem ten kal 

a hotovo, môžem ešte očkovať 

Pavol Šimun – áno, to mne je jasné,  

Ing. Pavel Zajac – hovorím, robíme všetko, aby to v prvom rade fungovalo, ako tak, keď 

odoberáme vzorky, vzorky nám vychádzajú, čo mám na to povedať, ja by som mal chytiť, 

zaplatiť vodárov, aby nám pustili.... do kanalizácie a komu bude dymiť žľab, tak ideme po 

ňom, to je jediné riešenie, ktoré tu je a dobre, keby som zistil, že je dymí každý druhý dom, 

tak idem rozkopať celú dedinu 

Pavol Šimun – to bude určite, to o tom  

Ing. Pavel Zajac – dobre, Paľo a teraz povedz, čo mám s tým urobiť, ideme rozbiť celú dedinu 

odznova, lebo to sa nedá opraviť tak, že akože  

Pavol Šimun – a prečo celú dedinu, veď to len, veď ku každému domu je prípojka 

Ing. Pavel Zajac – však dobre, ale prípojka kde končí, na verejnom priestranstve 

Pavol Šimun – no a?  

Ing. Pavel Zajac – bude to treba vykopať a zasa zakopať a opraviť chodníky a opraviť cestu 

Pavol Šimun – nech si to občania porozdeľujú? 

Ing. Pavel Zajac –  a čo si majú rozdeliť, čo s tým prosím ťa, keď nemajú napojenie  

Pavol Šimun – ako nemajú napojenie? 

Ing. Pavel Zajac – ako ja ti poviem, že polovica ľudí ešte nie je napojená do tej kanalizácie, 

no nie je  

Ján Štefanovie – už teraz nestíha 

Ing. Pavel Zajac – ja hovorím, kanalizácie je jedna akože nočná mora a stálo by to za to, keby 

to prevádzkoval STVAK  

Pavol Šimun – to dobre vieme, veď preto sme to zobrali od STVAKU, ale ešte raz, ak sú tam 

takéto problémy, ja neviem, ta si vodohospodár, ty sa tomu rozumieš, ten chlapec, čo to tam 

robí je vodohospodár, skúšky dneska na papieri vyrobí hocikto, má znalosti, nemá, prečo 

niekto, čo to naprojektoval, nech to vyrieši alebo navrhne, aby tieto náklady nestúpali, ja 

viem, že pochybuješ 

Ing. Pavel Zajac – Paľo, ako od Bursu som chcel len jednu jedinú vec, aby nám poslal celý 

projekt v digitálnej podobe, na cedečku – nedostal som nič, takže ako čo  

Pavol Šimun – a myslíš, že to nemá  

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa má, ale mi to nedá  

Pavol Šimun – dôvod 
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Ing. Pavel Zajac – čo ja viem, ja neviem, ako sa rozišiel Jančík s Bursom, ja neviem, netuším, 

ja som s Bursom v živote, hovorím, na niečo sme potrebovali presne tento projekt, aha, už 

viem na čo, na Majerčok a na Majerčok, skrátka chcel som celú tú situáciu, ako to bolo 

riešené v projekte a nedal nič, mám to v papierovej forme a čo budem v papierovej forme, ako 

si ju stiahnem do počítača 

Ing. Peter Sedláček – a zasa sme pri ľuďoch  

Zora Garajová – ja sa chcem opýtať, že či je tá kanalizácia už po záručnej lehote  

Ing. Pavel Zajac – kanalizácia sa dokončila v roku 2003 

Zora Garajová – nesmejte sa a záruka bola na koľko rokov, veď aj na 15 rokov, aj na 30 rokov  

Ing. Pavel Zajac – tam skúšobná prevádzka bola dva roky 

Zora Garajová – však to nie je nič smiešne  

Ján Štefanovie – je dôležité, kto zodpovednosť za tú kanalizáciu nesie, toto  je otázka, toto si 

povedzme 

Zora Garajová – to chcem povedať, moment, tu som počula šumy, že Jančík, Jančík bol 

starosta, ale bol novinár, vy ste starosta ste záhradník vedeli by ste odborníkom radiť 

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová,  

- prekrikovanie, nerozumieť  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, ja vám môžem garantovať, že ja už o tej kanalizácii viem 

toľko, že kľudne by som ju mohol prevádzkovať  

Zora Garajová – tak opravujte, keď viete 

Ing. Pavel Zajac – už mi ani nič iné nezostáva, ja nič iné ani nerobím, hasím to, čo treba hasiť, 

ja neviem 

Ján Štefanovie – ja navrhujem nech p. Jančík vyzve pána Bursu, aby dal ten projekt, veď 

spolupracovali, boli partneri, tak ten partner vyzve bývalého partnera, nech predloží na 

obecný dokumentácie 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás kľud, po jednom  

Zora Garajová – a ešte nepáči sa mi, aký slovník na zastupiteľstve, ako úradná osoba 

používate, toto je úradné, takéto výrazy sa nepoužívajú  

Ing. Pavel Zajac – konkrétne, ktoré slová som použil, sľubujem, že sa budem snažiť 

vyjadrovať slušnejšie  

Pavol Šimun – dobre, ale odišli sme od veci, na ktorú som sa ja pýtal, čo s tým uznesením? 

Ing. Pavel Zajac – priprav ho na ďalšie zastupiteľstvo 

Pavol Šimun – nie, prečo, to uznesenie je prijaté  

Ing. Pavel Zajac – ja si ho pozriem, dobre, ešte má niekto niečo, nech sa páči 

Marián Kútik  - ja sa chcem opýtať ešte ohľadom tej kanalizácii, daj mi odpoveď, keď si 

pozeral pred Kováčov do tej kanalizácie a čo si povedal 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz 

Marián Kútik – kedy sme pozerali do tej kanalizácii a čo si mi vtedy povedal 

Ing. Pavel Zajac –ohľadom toho bajpasu, či ohľadom čoho?  

Marián Kútik – ohľadom kanalizácie 

Ing. Pavel Zajac – ja si nepamätám, čo bolo včera, tak mi povedz, čo som povedal 

Marián Kútik – povedal si, v tej kanalizácii do polovici je zanesená pieskom 

Ing. Pavel Zajac – ja viem, no  

Marián Kútik – to prečistíme, to  

Ing. Pavel Zajac  - Marián, to sa nedá, už som to vysvetlil minule, že skrátka ak je 700  

Marián Kútik – ja nehovorím o tej kanalizácii čo ty 

Ing. Pavel Zajac – a o ktorej  

Marián Kútik – ja hovorím o tej, čo ide na čističku o novej kanalizácii  
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Ing. Pavel Zajac – však, ale čistíme ju pravidelne a čistíme ju dole čerpadlom pieskovým, 

všetok ten piesok mi skončí tam  

Marián Kútik – a na tú mrežu hore pred Villantov, tam treba dákeho robota, aby tam 

vyhadzoval tie, lebo chcem povedať to, že keď si nečistíme jarok popred chotárnu, tak to 

potom tak vyzerá tam, moja suseda hore chodí, to je Jankina kamarátka, ja som povedal, že 

nepôjdem, pre mňa, keď vytopíme aj pol Ľubietovej, lebo sedem rokov je žiadosť a nikto nič 

Ing. Pavel Zajac – Marian, teraz je výzva presne ne tieto veci, pracujeme na tom, aby tá výzva 

bola podaná, ak to náhodou vyjde, tak sa to urobí celé, ja ti nemám, čo iné, za tie roky, čo 

povedať, lebo tá výzva, hovorím máme programovacie obdobie 2014 až 2020, keď si 

zoberiem, že dnes máme od roku  2014 rok 2017 a až po troch rokoch vyšla tá výzva, hej, po 

troch rokoch vyšla tá výzva, čiže to je presne o tom, že už sa to mohlo spraviť pred piatimi 

rokmi, ale päť rokov tá výzva nevyšla, teraz vyšla a robíme všetko pre to, aby sme boli 

úspešní, ale  toto hovorím, ak  si myslíš, že ja ti dokážem zagarantovať, že nám to vyjde, to ti 

nedokážem zagarantovať, lebo bohužiaľ na Slovensku to funguje tak, že keď sme dokázali, že 

tento projekt môže prejsť, tak mi bolo odkázané, že Ľubietová je nedôveryhodná osoba, lebo 

sme sa na námestí súdili s niekým, hovorím, nehnevajte sa, ak nás chceli obabrať, aby som 

bol slušný a ešte ja som tá nedôveryhodná osoba, ale hovorím spravíme všetko preto, aby sme 

tú kanalizáciu spravili a to je jediné, čo ti ja viem dneska povedať  

Marián Kútik – ale ja netvrdím, že ty si na vine, veď sme sa zhovárali predtým a povedal si, 

že to dáš 

Ing. Pavel Zajac – snažil som sa, Marian, aj to si podľa mňa, teraz sa ťa spýtam na rovinu, 

vedel si, že väčšia časť tej zeme je Marienky Vidovej 

Marian Kútik – ako? 

Ing. Pavel Zajac – celá tá zemina, ktorá tam bola vravel si, že je Bartova, on tam mal dve 

fúry, ale Marienka tam mala sedem, teraz som to upratal, ja by som to upratal celé, ale 

nemohol som to upratať, lebo Marienka ešte stále štrk potrebuje a ďalšia vec 

Marian Kútik – tam sa niektorí ľudia potešili, že sa tá zem odviezla a teraz ty povedz, ono sa 

to stadiaľ odviezlo a teraz mi ty povedz, koľko odviezlo, keď je to Marienkine 

Ing. Pavel Zajac – však ti hovorím, že dve mal Barto a sedem mala Marienka  

Marian Kútik – ja som videl, že sa odviezlo stadiaľ osem a dve fúry tam patrili Marienke  

Ing. Pavel Zajac – dobre, nevadí, ja som tam bol, s Marienkou sme sa dohodli, Marienka to 

zaplatila, všetko je v poriadku, za ďalšie – mám kúpené trávové semeno, len potrebujem tú 

plochu upraviť, aby sa vysialo, aby sa to tam dalo kosiť, hotovo, vyriešené  

Marián Kútik – a už ozaj sa s tým nebude nič robiť alebo, čo ja viem, to tam teraz treba 

doviesť nejakej zeminy ku tomu kanálu alebo tam vyrobme tú žumpu 

Ing. Pavel Zajac – Marian vieš, ja som bol pri tomu, keď to robil súdruh Kacera a prvé, čo 

som mu povedal, Ivan, je to vysoko, nie, ja som záhradnícky debil, on je murár a on to vie  

Marian Kútik – ja som to videl, lenže, keď sme sa o tom rozprávali súhlasia, keď to aj Kacera 

pokazil, súhlasili sme s tým všetci a pár rokov sa o tom diskutuje a hádame sa tu o jednom, 

a prečo sa to teda neprerobí, tam nie je žiaden problém, dáme päť vreciek cementu, za desať 

fúrikov štrku a dovidenia, a hotovo,  

Ing. Pavel Zajac – Marian, keby som bol tušil, že keď sme sa o tom rozprávali, že to bude 

trvať tak dlho, tak sa rozhodnem, že s tým ideme niečo robiť, ale hovorím, je programovacie 

obdobie, každý čaká, že začiatkom roka programovacie obdobie 2014 vyjdú výzvy, bohužiaľ,  

výzva vyšla v roku 2017, po troch rokoch, ale to my nemáme skadiaľ vedieť, hovorím už áno, 

už ide byť vyhlásená výzva, zrušili to, už ide byť vyhlásená, zrušili to, zasa boli voľby, zrušili 

to, konečne sme sa dočkali, vyšla výzva dúfajme, že budeme úspešní a bude problém 

Majerčoka vyriešený, už nemám čo iné k tomu povedať  
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Marian Kútik  – to ty už nebudeš na úrade 

Ing. Pavel Zajac – no tak nebudem na úrade a možno už budem mŕtvy a čo, čo s tým spravím, 

nech sa páči 

Dagmar Zajacová – ja som sa chcela ešte opýtať takú otázku, tiež som si pozrela nejaké tie 

zápisnice a takéto veci, vy ste vôbec na zastupiteľstve nepreberali to uznesenie Ústavného 

súdu, prečo tu nie je, že ústavný súd zrušil to uznesenie, prečo to neviselo vonku, prečo to nie 

je v zápisniciach, prečo to nie je nikde, ako to netreba, veď ste prijali nejaké uznesenie 

a ústavný súd vám ho zrušil, prečo to nie je nikde 

Ing. Pavel Zajac – ja som to poslal poslancom  

Dagmar Zajacová – a viac sa o tom nebavilo 

Ing. Pavel Zajac – nie 

Sidónia Filadelfiová – a občania nemajú právo o tom vedieť  

Dagmar Zajacová – prosím, aby ste to aspoň zverejnili na nástenke, že také niečo prebehlo 

a ja to dám na podnet pani kontrolórke, že takéto uznesenie  do zastupiteľstva vôbec nešlo, 

bolo to predsa zrušené, to uznesenie 

Ing. Pavel Zajac – Ústavný súd zrušil to uznesenie 

Dagmar Zajacová – ale podľa mňa to treba prerokovať a dať do zápisu  

Ing. Peter Sedláček – a prečítala si si aj to, prečo zrušil to uznesenie  

Dagmar Zajacová – a ešte druhá vec, ja sa chcem ešte opýtať, že Pavel existujú na obci 

udania, máš ta vlastne to, čo išlo na to NKU to udanie v nejakej podobe  

Ing. Pavel zajac – mám, vyžiadal som si to 

Dagmar Zajacová – čiže v rámci info zákona si to možno vypýtať 

Ing. Pavel zajac – ja som si to vypýtal v rámci info zákona 

Dagmar Zajacová – a aké ešte udania sú ešte tu, okrem toho NKÚ 

Ing. Pavel Zajac – teraz bola finančná správa, to mi neposkytli  

Dagmar Zajacová -  z finančnej správy 

Ing. Pavel Zajac – z úradu vládneho auditu  

Dagmar Zajacová – a tiež to bolo na základe udania, tak ja si teraz verejne vypýtam v rámci 

toho info zákona, aby sme vedeli, že ktorí ľudia, svojim spôsobom, sa na tom podieľali  

Ing. Pavel Zajac – ešte niekto niečo 

Zora Garajová – podľa toho info zákona vám to mali dať 

Ing. Pavel Zajac – hovorím, mne povedal Úrad vládneho auditu, že teda sťažovateľa sa 

opýtal, či si žiada, aby to bolo zverejnené, ten, kto to udával, povedal, že nie a tým pádom je 

to uzavreté, NKÚ začiernilo všetky osobné údaje začiernilo, Úrad vládneho auditu to 

neposkytol 

Ján Štefanovie – ešte by som chcel na záver, pán starosta, jednu vec k poslancom, to, čo bolo 

nepriame obvinenie mňa ako osoby, že som spôsobil dlh, čo bolo tak nepriamo obvinené bolo 

spôsobené neoprávneným odpisom dráh, čo by ste mali aj vy poslanci dozrieť na určité 

pravidlá odpisovania, pani Balíková, je tam dokázané, že sa jej polroka neodpísala sa ani 

jedna dráha, kým žil pán Chebeň, chodil každé dva týždne po finančné zdroje, čo je 

preukázateľné aj v pokladni a nakoniec vznikne nejaký dlh, čo vám pán Kováč písal aj 

s pánom Debnárom, že pani Balíková  sa zaviazala, že to bude splácať, na žiadnej listine nie 

je ani jeden môj podpis, ako nájomca, ja som nič nepodpisoval ani s pani Balíkovou, mala 

vlastné IČO, mala povolenie predávať alkohol, všetko mala splnené, tam bola tá chyba, že 

nebolo upravená zmluva, ale keby sa bolo odpisovalo, keby pravidelne chodil, ten, čo to má 

na starosti, tak by nebol žiaden dlh, takže do budúcnosti, keď budete robiť nejakú zmluvu 

s nejakým nájomcom, bolo by treba pravidelne, aby sa to chodilo odpisovať  

Ing. Pavel Zajac – teraz to riešim ja  
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Ján Štefanovie – ale do budúcnosti pravidelne, aby nevznikol takýto problém, lebo ja som 

zostal najhorší, že som sa opýtal na určité veci, že si dovolím sa brániť, že to nie je po právnej 

stránke obvinenie  

Ing. Pavel Zajac – dobre, má ešte niekto niečo  

Pavol Šimun – na toto ja zareagujem, rýchlo, Jano, v prvom rade si spravil právnu chybu ty, 

neukončil si nájomnú zmluvu, máš ukončenú nájomnú zmluvu, môžem vedieť, k dátumu, 

kedy   

Ján Štefanovie – žiadal som miliónkrát slovne pána Kováča  

Pavol Šimun – máš, ja nepotrebujem komentár, či máš ukončenie nájomnej zmluvy  

Ján Štefanovie –chyba bola moja, že som to nemal písomne 

Pavol Šimun – no tak ďakujem pekne, dovidenia, nemáme sa o čom baviť a tie populistické 

reči, ktoré tu vedieš, sú zbytočné  

Ján Štefanovie – je jedna pravda, keď si niekto neplní svoje povinnosti, tak ako má, nemôže 

niekoho obviňovať z nekalej činnosti, tak isto by sa nepáčilo, keby......... 

Pavol Šimun – akože právnu, teraz budeme dávať peniaze na právnikov z obecného rozpočtu, 

teraz nechajme právnu stránku tak, či budeme ohýbať ako vám treba 

Ján Štefanovie – to vám prídem vyúčtovať 

Pavol Šimun – no veď ale ty si mal Jano, nájomnú zmluvu, mal si? A ako si si to ty vyriešil, 

komu si to dal, ako si to predal, to je tvoj problém,  

Ján Štefanovie – ja by som povedal, že to nie je môj problém, lebo preberali sa peniaze od 

nového nájomcu  

Pavol Šimun – a on mal pátrať, že kto je nájomca, nájomná zmluva na obecnom úrade bola na 

tvoje meno, stačí 

Ján Štefanovie – a prečo neprepísal zmluvu aj p. Kováč 

Pavol Šimun – a čo má Kováč prepisovať, na to je predsa starosta, má pripraviť zmluvu na 

ukončenie, predložiť obecnému zastupiteľstvu, obecné zastupiteľstvo odsúhlasí  

Ján Štefanovie - ...........mali schváliť, preto som žiadal poslancov  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, má ešte niekto niečo, prajem vám pekný predĺžený víkend 

 

 

Zastupiteľstvo bolo ukončené o 21,35 hod 

Z rokovania bol vyhotovený zvukový záznam 

Zapísala: Zuzana Kútna 

 

Overovatelia: 

 

Ing. Peter Sedláček                                    ............................................................. 

 

Pavol Šimun                                               ............................................................ 

 

 

 

Starosta obce Ing. Pavel Zajac                     ..................................................... 

 

 

 

 

 


